
RIKSMÖTESTRYCKET, MARS 2008

Hela

Riksmötet

går i

Uppsala

Konsert &

Kongress,

bilden,

som ligger

centralt i

staden.

OMTANKE MED KUNSKAP är årets

Riksmötestema och låt oss alla mötas under

trevliga former i Uppsala under denna devis!

Nu närmar sig högtiden på lionsåret, de

dagar då vi samlas under trivsamma former

för att dels summera upp det verksamhetsår

som börjar gå mot sin ända och samtidigt är

vi alla med och fattar visa beslut för fram-

tiden. 2008 är inte vilket år som helst,

eftersom Lions i Sverige firar 60 års jubileum.

Inte nog med det, Lions firar 60 år i Europa

och vi kommer att ha långväga gäster från de

andra två länderna, som också firar 60 år,

nämligen Schweiz och Frankrike. Arran-

görerna har verkligen gjort allt för att det

skall bli ett par händelserika dagar när vi ses

i Uppsala 16-17 maj, i de helt nya lokalerna i

det i Uppsala så länge efterlängtade nybyg-

gda Uppsala Konsert & Kongress.

Som du ser av motionerna och

förslagen inne i tidningen, kommer det upp

många intressanta frågor och just din röst

kan vara den avgörande, så tveka inte med

att komma till Riksmötet. Förutom förhand-

lingsdagen som är lördagen, går du självklart

även på de intressanta seminarierna som

erbjuds under fredagen. Din partner, om han

eller hon är med på resan till Uppsala, har 4

olika partnerprogram att välja på, alla lika

intressanta beroende på ens egna intressen.

De tre seminarierna är:

Att leva med diabetes varje dag, livet ut! Eva

Örtqvist som är överläkare och ansvarig för

barndiabetesvården på Astrid Lindgrens

Barnsjukhus i Stockholm, berättar om be-

handling av diabetes hos barn och ungdomar,

några spännande forskningsresultat och

vilket stöd familjerna behöver

Prostatacancer – mannens vanligaste

cancerform. Håkan Jorulf, docent vid

Uppsala Universitet berättar om den omfat-

tande kliniska forskningen som behövs, och

till vilket också Lions föredömligt bidrar.

Alla kan bli bra på något. Det gäller

bara att lista ut vad. David Lega lär inte vara

okänd för någon som kommer till detta Riks-

möte och han kommer att berätta för oss hur

man kan tänja på sina egna gränser. Ingen

kommer att förbli oberörd, lovar David.

Efter seminarierna har vi den hög-

tidliga invigningen där som sedvanligt ut-

delning av bland annat Bragdlejon och

Livskvalitetspriser kommer att ske. Sedan

går vi alla till det trevliga Välkomstpartyt.

LEO har också sina förhandlingar

under dessa dagar i Uppsala och vi hoppas

att de med skall få fina förhandlingar och

trevligt gemyt.

De fyra partnerprogrammen är:

Tur 1, Båttur till Skokloster

Tur 2, Tur till Vallonbruk

Tur 3, Besök på Linnés Hammarby

Tur 4, Guidad stadspromenad

Efter vår intressanta förhandlingsdag

ser vi fram emot att få gå på fest och arran-

görerna kommer att göra allt för att även

Banketten skall bli ett trevligt minne från

våra dagar i Uppsala, inte bara där man

träffar gamla vänner, utan där man även får

tillfälle att knyta nya positiva kontakter och

utbyta massor av härlig lionserfarenhet.

När ni kommer till Uppsala och

Riksmötet, handla gärna mycket supplies

och andra lionsartiklar, då Oak Brook har

varslat om indragning av vår suppliesför-

säljning i Sverige eftersom vi köper för lite

från vårt eget kontor i Stockholm. Visa att vi

genom våra inköp vill ha kvar denna service

från kontoret till våra klubbar.

De som spelar golf, har säkert upp-

märksammat, att man behåller traditionen

och arrangerar en golfturnering i anslutning

till Riksmötet.

Så låt oss fira Lions Sveriges och

Lions Europas 60 år tillsamman i Uppsala

under arrangörernas motto OMTANKE

MED KUNSKAP.

Hjärtligt välkomna!

Kenneth Persson, Guvernörsrådets ordförande

2007-2008

Låt oss fira Lions 60 år tillsammans!
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Vid Riksmötet i Trollhättan antogs verksamhetsplan 2006-2007 med huvudtemat 
fortsatt kamp mot våld och droger. 
 
Guvernörsrådet 
GRO Annette Eiserman-Wikström 

LC Mölndal/Kvarnbyn 
DG 101-A Anita Lemmel 

LC Stockholm 
DG 101-B Per-Åke Öster 

LC Hallsberg 
DG 101-GD Robert Jeraeus 

LC Edsbyn 
DG 101-N Hans Johansson 

LC Funäsdalen 
DG 101-P Martin Enqvist 

LC Vindeln 
DG 101-S Rune Esbjörnsson 

LC Ellenbogen 
DG 101-SM Åke Hultqvist 

LC Sävsjö 
DG 101-SV Åke Björkman 

LC Huskvarna 
DG 101-U Göran Linnarsson 

LC Uppsala 
DG 101-VG Nils-Erik Borgström 

LC Munkedal 
 
Guvernörsrådssammanträden 
2006-07-04 Boston 
2006-08-18 20 Hindås 
2006-11-11 12 Linköping 
2007-01-19 20 Reykjavik 
2007-03-03 04 Gävle 
2007-05-16 o 17 Jönköping i samband med riksmötet. 
2007-06-24 Telefonmöte 
 

Arbetsutskottet 
GRO Annette Eiserman-Wikström 

LC Mölndal/Kvarnbyn 
IPGRO Lennart Löf 

LC Gävle 
VGRO Kenneth Persson 

LC Reng/Höllviken 
Ekonomisk Ralph Ahlquist 
Controller LC Göteborg/Tuve Säve 
 
Arbetsutskottet har haft 9 möten, varav 2 telefonmöten. 3 av AU-mötena var förlagda 
till kontoret i Bromma. 
 
Internationella möten 
Guvernörsrådet har deltagit på den internationella kongressen i Boston, USA samt vid 
NSR i Reykjavik, Island. Vid Europaforum i Bournemouth, England deltog 
representanter för multipeldistriktet (MD). Vårt tältprojekt i Bring Quality to Life 
rönte stort intresse och den lilla utställningsmontern var välbesökt. Ansvariga för 
ungdomsutbytet mötte sina internationella ungdomsutbyteskollegor (YED) för att 
förhandla om lägerplatser vilket är nödvändigt eftersom man annars inte kan sända ut 
ungdomar till internationella läger. Biträdande kontaktperson för Orkester Norden 
guidade Hanna Törnell som deltog i den Europeiska musiktävlingen för tvärflöjt i 
samband med Europaforum. 
 
Verksamheten 
 
Kommittén för Framtid, Utveckling och Utbildning, (FUU) 
Framtidskommittén har genomfört seminarium för distriktens ansvariga för medlems-
utveckling och nyklubbsbildning. 
Utbildningen av kommande distriktsguvernörer fortlöper enligt planerna. 
 
I likhet med de flesta länder i Europa och i USA, trots vår målsättning, tappade vi 
medlemmar. För att motverka denna utveckling tillsattes tre arbetsgrupper med uppdrag att se 
över marknadsföring, organisation och ledarskapsutbildning till stöd för det arbete som redan 
bedrivs i FUU. 
 
Kommittén för Hjälpverksamhet 
Arbetet med ”gör din kommun tillgänglig” fortsätter. Uppsala kan bli nästa ort för arbetet. 
Bragdlejon och livskvalitetspriser delades ut i sedvanlig ordning. 
 
Kommittén har genomfört seminarium för distriktens ansvariga IRC med inriktning på vår 
verksamhet i nationella och internationella projekt. 
Projekt Viljandi har avslutats och slutrapporterats. 
Projekt pumpar i Grozny är med en enklare komplettering av klorpumpar avslutat. 
Projekt Novozybkov är färdigställt och kommer att avslutas under verksamhetsåret 2007-2008. 
Restaurangskolan i Oradea, vårt NSR-projekt i MD 101, är uppstartat. 
 
Pengapåsens likviditet är god. 523.548,- delades ut från Pengapåsen till projekt Novozybkov. 
 
Katastrofberedskapen har löst ut USD 15.000,- till MD 351 Libanon, med anledning av 
oroligheter i mellanöstern. 
 

Efter förfrågan från Lions Clubs International Foundation (LCIF) om MD 101 kunde 
tillhandahålla tält till Sri Lanka beslutade Katastrofberedskapen att utbetala USD 47.000,- till 
tält. LCIF betalade för frakten. Klubbarna stöttade Katastrofberedskapen enligt 
rekommendationen. Samarbetet med Räddningsverket fortsätter och utvecklas till glädje för 
bägge organisationerna. Nytt avtal kommer att signeras mellan Lions och Räddningsverket. 
Klubbarna har varit mycket generösa med frivilliga bidrag till tält till Räddningsverket. 
 
Kommittén för Ungdomsverksamhet 
Ungdomsutbytet i form av läger har fortsatt och anmälningar har inkommit till utländska läger 
2007. Svenska läger har hållits i 101-B tillsammans med vändistriktet 104-K i Norge, 101-P 
och 101-SM. 
 
Samarbetet med Tullverket fortsätter och 4 hundar kommer att överlämnas under 
verksamhetsåret. Hunden är ett mycket effektivt vapen i kampen mot droger. 
39 Lions Quest kurser har hållits i landet till glädje för lärare och elever som utnyttjar 
programmet. 
 
LEO-verksamheten fortsätter långsamt att växa. Ett antal intressanta seminarier hölls för 
LEO. Fem LEO-ungdomar besökte Europa Forum för LEO i Leipzig. 
 
Aktiviteter 
 
Sight First II 
Arbetet med Sight First II fortsätter. Kalendrar har sålts och diverse aktiviteter har arrangerats 
till förmån för SFII-projektet. 
 
Administrativa verksamheten 
Administration 
Arbetet med effektivisering av verksamheten har tillsammans med personalen fortsatt. 
Kontoret har flyttat till nya lokaler på Geijersvägen 24, vilket bland annat ger större 
tillgänglighet för medlemmar och personal. Med glädje har vi noterat en ökande 
besöksfrekvens. 
 
Ekonomi 
Även inom detta område har arbetet med att finna en allt mer kostnadseffektiv verksamhet 
fortsatt. Arbetet med ökning av försäljningen av supplies påbörjades bland annat genom att 
förse varje distrikt med ett kit innehållande supply artiklar. 
 
Årets resultat blev -740.573,- varav -603.196,- avser underskott från projekten,  
-463.444,- underskott från varumärkeskampanjen samt 326.067,- överskott från övriga 
ändamålsbestämda medel och från den administrativa verksamheten. 
För ytterligare information hänvisas till redovisat bokslut. 
 
Varumärkeskampanjen 
Varumärkeskampanjen tillsammans med ny utformning av The Lion samt uppmärksamhet vid 
Lions aktiviteter i samband med katastrofer, har gjort att Lions Clubs International har fått 
fler förfrågningar om samarbete med andra organisationer än vad som tidigare förekommit. 
 
Extern verksamhet 
Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond 
Allmänheten har fått upp ögonen för 90-kontot och stiftelsen har delat ut 999.000,- till olika 
öronmärkta aktiviteter. 
 
Avslutningsvis 
Det är glädjande att vi nu är med i Världens Barn vilket kommer att medföra att vi syns både i 
samhället när vi samlar in pengar men även i media tillsammans med andra organisationer. 
Guvernörsrådet ser med glädje att verksamhetsåret visar att Lions än en gång har kunnat 
hjälpa människor i nöd, oavsett om de befinner sig i vårt land eller i världen i övrigt. 
 
På Guvernörsrådets vägnar 
 
 
 
 
 
Annette Eiserman-Wikström 
Guvernörsrådets ordförande 2006-2007 
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Resultaträkning  Not 

2006/2007 2005/2006
     
Föreningens intäkter    
Medlemsavgifter mm  Not 1 5 279 879 6 601 352
Erhållna aktivitetsmedel  Not 5 5 954 660 9 318 988
   11 234 539 15 920 340
    
Föreningens kostnader    
Förbrukade aktivitetsmedel  Not 5 -6 557 855 -6 348 707
Direkta kostnader   -3 622 697 -3 283 521
Lions kampanj   -573 794 -747 015
Övriga externa kostnader   -76 609 -47 398
Personalkostnader   -1 262 608 -1 434 912
Avskrivningar av materiella och 
immateriella anläggningstillgångar 

  
-19 019 -34 398

Summa föreningens kostnader   -12 112 582 -11 895 951
    
Verksamhetsresultat   

-878 043 4 024 389
    
Resultat från finansiella intäkter   

 
Övriga ränteintäkter och liknande 
resultatposter 

  
137 480 50 264

Räntekostnader och liknande resultatposter   
-10 -21

Resultat efter finansiella poster   -740 573 4 074 632
    
Skatt  Not 6 0 60 352
Årets resultat före fördelning   -740 573 4 134 984
  
 
      2006/2007 2005/2006
Förslag till vinstdisposition    
Årets resultat   -740 573 4 134 984
Kvarstående projektmedel   9 247 744 6 277 463
Kvarstående ändamålsbestämda medel   1 302 540 247 055
Kvarstående Dispositionsfond   165 518 56 300
   

9 975 229 10 715 802

     
Disponeras så att     
till projektmedel avsättes   8 644 548 9 247 744
till ändamålsbestämda medel avsättes   1 211 300 1 302 540
till dispositionsfond avsättes   119 381 165 518
   

9 975 229 10 715 802

 
Balansräkning  Not 2007-06-30 2006-06-30
     
    
Tillgångar    
    
Anläggningstillgångar    
    
Immateriella anläggningstillgångar    
Medlemsregister  Not 2 0 0
    
Materiella anläggningstillgångar    
Inventarier   Not 3 26 411 17 218
   26 411 17 218
    
Summa anläggningstillgångar   26 411 17 218

    
Omsättningstillgångar    
    
Varulager m.m.   106 675 92 573
    
Kortfristiga fordringar    
Kundfordringar   91 240 73 590
Övriga kortfristiga fordringar   380 876 378 457
Förutbetalda kostnader och 
upplupna intäkter 

  
168 701 288 258

   640 817 740 305
    
Kortfristiga placeringar     
   2 793 914 1 793 914
     
Kassa och bank     
   7 982 807 9 457 098
     
Summa omsättningstillgångar   11 524 213 12 083 890

     
Summa tillgångar   11 550 624 12 101 108

g
 
Balansräkning  Not 2007-06-30 2006-06-30
    
Eget kapital och skulder    
    
Eget kapital  Not 

4,5  
    
Bundet eget kapital   1 000 000 1 000 000
    
Fritt eget kapital    
Dispositionsfond   165 518 56 300
Projektmedel   9 247 744 6 277 463
Ändamålsbestämda medel   1 302 540 247 055
Årets resultat   -740 573 4 134 984
Summa fritt eget kapital   9 975 229 10 715 802
    
Summa eget kapital   10 975 229 11 715 802

    
Kortfristiga skulder    
Leverantörsskulder   164 712 158 274
Övriga kortfristiga skulder   73 346 86 655
Upplupna kostnader och 
förutbetalda intäkter 

  
337 337 140 377

Summa kortfristiga skulder   575 395 385 306
    
Summa eget kapital och skulder   11 550 624 12 101 108

 

 

 

 

 

POSTER INOM LINJEN 

 
Ställda panter 
           Inga       Inga   
 
Ansvarsförbindelser 
           Inga       Inga   

Redovisnings- och värderingsprinciper 

Föreningens redovisnings- och värderingsprinciper överensstämmer med 
Bokföringslagen. Projektmedel redovisas enlighet med Bokföringsnämndens 
allmänna råd 2002:10. Det innebär att erhållna samt lämnade aktivitetsmedel 
redovisas i resultaträkningen som framgår av not 4. 
 
Intäkter och kostnader 

 
Samtliga bidrag från LCI m. fl. redovisas i enlighet med BFN R5 om statliga stöd, dvs 
de intäktsförs endast om det med hög grad av sannolikhet kan bedömas att stödet 
inte kommer att återkrävas. Bidrag skuldförs därför till dess att de utgifter som 
bidraget skall täcka uppkommer. 
 
Inga stöd nettoredovisas mot kostnader. 
 
Intäkter i form av medlemsavgifter intäktsförs när betalning erhålles. 
 
Fordringar 

 
Fordringar upptas till det belopp, som efter individuell bedömning beräknas bli betalt. 
 
Kortfristiga placeringar 

 
Kortfristiga placeringar värderas till det lägsta av anskaffningsvärdet och verkligt 
värde (marknadsvärde).  
 
Utländska valutor 

 
Fordringar och skulder i utländsk valuta värderas till balansdagens kurs.  
 
Varulager 

 
Varulager värderas till det lägsta av anskaffningsvärde och verkligt värde. 
 
Anläggningstillgångar 

 

Materiella och immateriella anläggningstillgångar avskrivs systematiskt över den 
bedömda nyttjandetiden. Följande avskrivningstider tillämpas: 
 
  Antal år 
Immateriella anläggningstillgångar 5 år 
Inventarier 3-5 år 
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Noter 
 
Not 1 Medlemsavgifter mm 

 

   2006/2007 2005/2006
     
Medlemsavgifter   3 303 418 3 297 223
Medlemsavgifter – kampanj   110 350 1 773 956
Intäkter i form av bidrag   898 304 1 003 239
Annonsintäkter   26 050 26 484
Diverse intäkter/försäljning   941 757 500 450
Totalt   5 279 879 6 601 352

 
 
Not 2  Immateriella anläggningstillgångar 

 
   2007-06-30 2006-06-30
     
Ingående anskaffningsvärden   174 735 174 735
- Aktiverade utgifter    
Utgående ackumulerade 
anskaffningsvärden 

  
174 735 174 735

    
Ingående avskrivningar   -174 735 -174 735
- Avskrivningar    
Utgående ackumulerade avskrivningar   0 0
    
Utgående restvärde enligt plan   0 0
  
 
Not 3 Inventarier 

   2007-06-30 2006-06-30
     
Ingående anskaffningsvärden   83 482 632 841
- Inköp   28 212 10 478
Utrangeringar   -38 256 -559 837
Utgående ackumulerade 
anskaffningsvärden 

  
73 438 83 482

    
Ingående avskrivningar   -66 264 -591 703
Utrangeringar   38 256 559 837
- Avskrivningar   -19 019 -34 398
Utgående ackumulerade avskrivningar   -47 027 -66 264

    
Utgående restvärde enligt plan   26 411 17 218

 
Not 4 Förändring av eget kapital 

 
 Bundet  Dispositions Projektmedel Ändamålsbestämda Årets  

 
Eget 

kapital fond   medel Resultat 

IB 2006-07-01 1 000 000 56 300 6 277 463 247 055 4 134 984 

Vinst disp enligt RM  109 218 2 970 281 1 055 485 -4 134 984 

Årets resultat     -740 573 

UB 2007-06-30 1 000 000 165 518 9 247 744 1 302 540 -740 573 

 

Föreningen redovisar projektmedel i enlighet med Bokföringsnämndens allmänna råd 
2002:10. Det innebär att erhållna samt lämnade aktivitetsmedel redovisas i 
resultaträkningen. Respektive års resultat av projekten gottskrives redovisade 
projektmedel vilket ingår som en särskild post i föreningens eget kapital.  

Not 5 Projektmedel efter föreslagen vinstdisposition 

 
Utgående kapitalbehållning:   2007-06-30 2006-06-30 
     
Penningpåse   2 099 490 1 623 547 
Handikappfonden   1 164 331 891 721 
Lions mot narkotika   67 453 67 203 
NO Hund   317 500 406 000 
NSR    203 458 293 795 
Restaurang skola   58 094 28 329 
Orkester Norden   90 487 49 468 
Katastrofberedskapen   2 977 950 2 422 795 
Bring Quality to life   867 590 941 874 
Katastrof Asien   0 476 246 
Katastrof Pakistan   0 761 617 
Sight First II   60 182 328 533 
Maarja Village   64 344 64 344 
Novozybkov   51 400 -20 637 
Viljandi Estland   15 792 15 792 
Ungdomsläger   -60 992 147 979 
Oskarshamnslägret   667 469 597 132 
Vision for all    0 152 006 
    
Totalt   8 644 548 9 247 744 

 
Nedan följer en uppställning över intäkter, kostnader samt behållning per 

projekt för räkenskapsåret 2006-07-01 - 2007-06-30: 

 
Penningpåse    Katastrof Asien   
Resultaträkning    Resultaträkning   
Intäkter  999 490,00  Intäkter  0,00
Kostnader  -523 547,66  Kostnader  -476 246,00
Årets Resultat  475 942,34  Årets Resultat  -476 246,00

Balansräkning  0,00  Balansräkning   
Ingående kapital  1 623 547,45  Ingående kapital  476 246,40
Årets resultat  475 942,34  Årets resultat  -476 246,40
Utgående Kapital  2 099 489,79  Utgående Kapital  0,00

 

 
Handikappfonden    Katastrof Pakistan   
Resultaträkning    Resultaträkning   
Intäkter  454 364,00  Intäkter  56 323,53
Kostnader  -181 753,03  Kostnader  -817 940,35
Årets Resultat  272 610,97  Årets Resultat  -761 616,82

Balansräkning    Balansräkning   
Ingående kapital  891 720,50  Ingående kapital  761 616,82
Årets resultat  272 610,97  Årets resultat  -761 616,82
Utgående Kapital  1 164 331,47  Utgående Kapital  0,00

        
Lions mot 

narkotika    Sight First II   
Resultaträkning    Resultaträkning   
Intäkter  250,00  Intäkter  685 458,50
Kostnader  0,00  Kostnader  -953 809,84
Årets Resultat  250,00  Årets Resultat  -268 351,34

Balansräkning    Balansräkning   
Ingående kapital  67 203,00  Ingående kapital  328 533,34
Årets resultat  250,00  Årets resultat  -268 351,34
Utgående Kapital  67 453,00  Utgående Kapital  60 182,00

        
NO Hund    Maarja Village   
Resultaträkning    Resultaträkning   
Intäkter  271 500,00  Intäkter  0,00
Kostnader  -360 000,00  Kostnader  0,00
Årets Resultat  -88 500,00  Årets Resultat  0,00

Balansräkning    Balansräkning   
Ingående kapital  406 000,00  Ingående kapital  64 343,71
Årets resultat  -88 500,00  Årets resultat  0,00
Utgående Kapital  317 500,00  Utgående Kapital  64 343,71

        
NSR    Novozybkov   
Resultaträkning    Resultaträkning   
Intäkter  53 740,00  Intäkter  525 447,66
Kostnader  -144 077,05  Kostnader  -453 410,75
Årets Resultat  -90 337,05  Årets Resultat  72 036,91

Balansräkning    Balansräkning   
Ingående kapital  293 794,91  Ingående kapital  -20 636,91
Årets resultat  -90 337,05  Årets resultat  72 036,91
Utgående Kapital  203 457,86  Utgående Kapital  51 400,00

 
Restaurang skola    Viljandi Estland   
Resultaträkning    Resultaträkning   
Intäkter  29 765,00  Intäkter  0,00
Kostnader  0,00  Kostnader  0,00
Årets Resultat  29 765,00  Årets Resultat  0,00

Balansräkning    Balansräkning   
Ingående kapital  28 329,00  Ingående kapital  15 791,85
Årets resultat  29 765,00  Årets resultat  0,00
Utgående Kapital  58 094,00  Utgående Kapital  15 791,85

        
Orkester Norden    Ungdomsläger   
Resultaträkning    Resultaträkning   
Intäkter  127 791,00  Intäkter  502 155,93
Kostnader  -86 771,50  Kostnader  -711 126,63
Årets Resultat  41 019,50  Årets Resultat  -208 970,70

Balansräkning    Balansräkning   
Ingående kapital  49 468,00  Ingående kapital  147 978,75
Årets resultat  41 019,50  Årets resultat  -208 970,70
Utgående Kapital  90 487,50  Utgående Kapital  -60 991,95

        
Katastrofberedskap    Oskarshamnslägret   
Resultaträkning    Resultaträkning   
Intäkter  1 029 495,40  Intäkter  234 043,00
Kostnader  -474 341,04  Kostnader  -163 706,00
Årets Resultat  555 154,36  Årets Resultat  70 337,00

Balansräkning    Balansräkning   
Ingående kapital  2 422 795,40  Ingående kapital  597 131,96
Årets resultat  555 154,36  Årets resultat  70 337,00
Utgående Kapital  2 977 949,76  Utgående Kapital  667 468,96

        
Bring quality to life    Vision for all   
Resultaträkning    Resultaträkning   
Intäkter  972 836,52  Intäkter  12 000,00
Kostnader  -1 047 119,87  Kostnader  -164 006,00
Årets Resultat  -74 283,35  Årets Resultat  -152 006,00

Balansräkning    Balansräkning   
Ingående kapital  941 873,78  Ingående kapital  152 006,00
Årets resultat  -74 283,35  Årets resultat  -152 006,00
Utgående Kapital  867 590,43  Utgående Kapital  0,00

 
Not 6  Skatt 

 

Föreningen har felaktigt betalt skatt på resultatet. Under räkenskapsåret 2005/06 har 
rättelse för taxeringarna 2001 tom 2004 gjorts, vilket innebar att föreningen fick 
tillbaka 60.352 kr i skatt. 
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Administrativt resultat för år 2006-2007   

        

   Budget Utfall 

   2006-2007 2006-2007 
Intäkter        
Nationella avgifter 1 3 348 750 3 303 418 
LCI ersättning pers, lokal o mtrl 2 266 000 357 118 
Försäljning 3 88 000 222 311 
Handbok 4 156 000 134 571 
The Lion 5 652 975 623 040 
Postkontroll IBM 6 0 10 000 
Anm avgifter seminarier 7 90 000 103 704 
Övr ersättningar o intäkter 8 30 645 -3 398 
Summa intäkter   4 632 370 4 750 764 

Kostnader       
Varor 9 -66 000 -230 398 
GRO 10 -81 300 -98 447 
GR 11 -90 500 -91 842 
AU 12 -138 750 -87 990 
IT 13 -48 000 -61 597 
RM 14 -248 200 -253 302 
NSR 15 -311 000 -204 325 
EF 16 -76 000 -97 468 
Convention 17 -43 000 -189 221 
Övriga kommittéer 18 -4 000 -32 426 
Framtidskommittén 19 -353 100 -252 345 
Hjälpkommittén 20 -73 500 -67 444 
Ungdom/NO/LQ/LEO 21 -89 700 -83 532 
RVN 22 -23 400 -12 312 
HRO 23 -1 000 0 
The Lion 24 -504 000 -571 290 
Handboken 25 -132 000 -108 702 
Personal 26 -1 626 400 -1 262 609 
Drift 27 -663 000 -717 030 
Summa kostnader   -4 572 850 -4  422 280 

        
Resultat före avskrivningar   59 520 328 484 
        
Kostnader för avskrivn o avsättn 28 -60 000 -19 019 
Finansiella intäkter och kostnader 29 30 000 41 633 
Extraordinära intäkter o kostnader 30 0 0 
    -30 000 22 614 
        
Resultat före skatt   29 520 351 098 
        
Skatter 31 -20 000 0 
        
Resultat efter skatt   9 520 351 098 

Kommentar till budgetutfall och resultat för år 2006-2007 
I likhet med föregående år redovisas numera även aktivitetsmedel över re-
sultaträkningen.  
Här ovan redovisas därför endast det administrativa resultatet som skall 
ställas mot den budget som antogs vid RM i Jönköping. 
Förutom ovanstående resultat tillkommer bl.a. poster i form av kostnader för 
varumärkeskampanjen och Världens barn, samt ränteintäkter på aktivitets-
medel. 
För övrigt hänvisas till den resultat– och balansräkning som återges på   
annan plats i riksmötestrycket. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet följande 
förslag till vinstdisposition: 
 
Årets resultat   -740 573 
Ingående projektmedel 9 247 744 
Ingående ändamålsbestämda medel 1 302 540 
Ingående dispositionsfond    165 518 
                                                                    9 975 229 
 
Disponeras så att 
till projektmedel avsättes 8 644 548 
till ändamålsbestämda medel 1 211 300 
till dispositionsfonden avsättes    119 381 
                                                                    9 975 229 

 1.  Minskat medlemsantal medför att endast 14.057 medlems-
avgifter har kunnat utdebiteras mot budgeterade 14.250. 

 

 2.  Ersättningar från LCI för personal med 249.000 kr, lokaler 
24.000 samt övriga ersättningar med 84.000 kr. 

 

 3.  Intäkter från försäljning av LCI-supplies samt egna varor    
 se även pkt 9. 
 

 4. Intäkter från försäljning av handboken, se även pkt 25. 
 

 5. Ersättning från LCI med $6.00 per medlem och utgivet 
nummer. I beloppet ingår även annonsintäkter och ersätt-
ning för översättning av LCI-artiklar. 

 

 6-7. Enligt plan. 
 

 8.    Budgeterade ersättningar redovisade under pkt 2 och 5 
 

 9.  Bruttoredovisade varuinköp. Se även punkt 3. 
 

 10-12. Sammantaget har rese– och hotellkostnader kunnat 
reduceras genom aktiv reseplanering. 

 

 13. Extra arbete, information och seminarium avseende med-
lemsregistret. 

 

 14. Enligt plan 
 

 15-17. NSR billigare än beräknat. Efterdebitering av conven-
tionkostnader Boston bokförts på innevarande år. 

 

 18. Div. kommittékostnader samt Sight First II-seminarium.  
 

 19. Seminariekostnader mindre än budgeterat. 
 

 20-23. Enligt plan 
 

 24. Ökade tryck– och distributionskostnader samt seminarie-
kostnader överstigande budget. 

 

 25. Tryckning av handboken.  
 

 26. En anställd på kansliet som slutat har inte ersatts och  
medför en kostnadsminskning på 325.000. 

 
 

 27. Kostnader för medlemsregistret överstigit budget med 
100.000. Flyttkostnader uppgår till 76.000. Övriga kostna-
der har kunnat hållas på nivå understigande budget varför 
driftens underskott mot budget har kunnat reduceras till 
54.000 

 

 28-30. Planerade nyinvesteringar i samband med kontorsflytt 
har undvikits varför avskrivningskostanderna har kunnat 
reduceras. 

 
 

 31. Beräknad efterdebitering av skatt har ej utfallit. 
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Till föreningsstämman i Lions Clubs International MD 101.

Vi har granskat årsbokslutet och bokföringen samt guvernörsrådets

förvaltning i Lions Clubs International MD 101 för räkenskapsåret 1/7

2006-30/6 2007. Det är guvernörsrådet som har ansvaret för

räkenskapshandlingarna och förvaltningen och för att bokföringslagen

tillämpas vid upprättande av årsbokslutet. Vårt ansvar är att uttala

oss om årsbokslutet och förvaltningen på grundval av vår revision.

Revisionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige. Det

innebär att vi planerat och genomfört revisionen för att med hög men

inte absolut säkerhet försäkra oss om att årsbokslutet inte innehåller

väsentliga felaktigheter. En revision innefattar att granska ett urval

av underlagen för belopp och annan information i

räkenskapshandlingarna. I en revision ingår också att pröva

redovisningsprinciperna och guvernörsrådets tillämpning av dem samt

att bedöma de betydelsefulla uppskattningar som guvernörsrådet gjort

när det upprättat årsbokslutet samt att utvärdera den samlade

informationen i årsbokslutet. Som underlag för vårt uttalande om

ansvarsfrihet har vi granskat väsentliga beslut, åtgärder och

förhållanden i föreningen för att kunna bedöma om någon

guvernörsrådsledamot har handlat i strid med bokföringslagen eller

föreningens stadgar. Vi anser att vår revision ger oss rimlig grund för

våra uttalanden nedan.

Årsbokslutet har upprättats i enlighet med bokföringslagen.

Guvernörsrådets och utskottets ledamöter har enligt vår bedömning

inte handlat i strid med föreningens stadgar. Vi tillstyrker att

föreningsstämman fastställer resultaträkningen och balansräkningen

för föreningen och beviljar guvernörsrådets ledamöter ansvarsfrihet

för räkenskapsåret 1/7 2006-30/6 2007.

Göteborg mars 2008

Mats Olsson, Willy Lindgren,

auktoriserad revisor förtroendevald revisor

Vid Riksmötet i Jönköping antogs verksamhetsplan 2007-

2008 med huvudtemat fortsatt kamp mot våld och droger.

Guvernörsrådet

GRO Kenneth Persson, LC Reng Höllviken

DG 101-A Sven-Arne Wennerberg, LC Huddinge

DG 101-B Sven-Erik von Wachenfeldt-Nilsson, LC Arvika

DG 101-GD Sören Bjurström, LC Malung

DG 101-N Tord Berglund, LC Härnösand

DG 101-P Lars Hult, LC Gammelstad

DG 101-S Kent Benediktsson, LC Reng-Höllviken

DG 101-SM Sören Fohlström, LC Karlshamn

DG 101-SV Staffan Wyke, LC Älmhult

DG 101-U Per Hådell, LC Sollentuna

DG 101-VG Gudrun Rytterlund-Nordström

Arbetsutskott

GRO Kenneth Persson, LC Reng-Höllviken

IPGRO Annette Eiserman-Wikström, LC Mölndal/Kvarnbyn

VGRO P O Damberg, LC Skara

Controller Ralph Ahlquist, LC Göteborg/Tuve Säve

Arbetsutskottet har haft 6 möten.

Guvernörsrådssammanträden

6-6-06 Chicago

2007-08-25/26 Lund

2007-11-17/19 Örnsköldsvik

2008-01-19/20 Lidingö

2008-02-23/24 Skövde

Guvernörsrådet har deltagit i den internationella kongressen i Chicago,

USA samt vid NSR på Lidingö. Vid Europa Forum (EF) i Bukarest,

Rumänien deltog representanter för multipeldistriktet (MD). Två

utställningsmontrar representerade projekt från MD 101, nämligen

Bring Quality to Life, samt NSR-projektet Restaurangskolan. Båda

montrarna var välbesökta under hela EF. Ansvariga för ungdoms-

utbytet mötte sina internationella ungdomsutbyteskollegor (YED) för

att förhandla om lägerplatser, vilket är viktigt eftersom man annars

inte kan sända ut ungdomar till internationella läger.

Kommittéarbete

Kommittén för Framtid, Utveckling och Utbildning, (FUU).

I oktober 2007 genomfördes ett seminarium för distriktens MO, EO och

LDC ansvariga. Mötet hölls i Stockholm på Scandic Brommaplan och 9

av 10 distrikt var närvarande. FUU-kommittén har även haft uppdrag,

att tillsammans med tre arbetsgrupper (utsedda vid GR-mötet i

Linköping november 2006) se över och komma med förslag till föränd-

ringar inom lionsrörelsen i Sverige. Ett förslag kommer att tillställas

klubbarna under våren 2008 och

det blir naturligtvis klubbarna

som får fatta ett majoritetsbeslut

gällande framtida förändringar,

genom att rösta vid RM i Umeå

2009.

För att klara av våra

målsättningar och utföra

framgångsrikt hjälparbete måste

vi bli flera Lions som fördelar och

genomförarbetet. För att

motivera medlemmarna och för

att öka trivseln i klubbarna anser

FUU att vi måste höja kunska-

pen om Lions hos medlemmarna,

med andra ord aktiv medlems-

vård.

Utbildningen av tillträ-

dande DG går vidare enligt

upplagd plan.

Kommittén för hjälpverksamhet

Novozybkov

Under verksamhetsåret har

renoveringen av Novozybkov,

Änglagård, färdigställts och

projektet har avslutats.

Projektet har totalt

kostat 2 674 844 SEK för Lions

MD 101 att genomföra. För att

klara att fullfölja projektet så

utnyttjades Pengapåsen med

cirka 700 000 SEK. Projektet har

följt den projektbeskrivning som

upprättats och projektledningen

har på ett berömvärt sett fullföljt

intentionerna. Återstår en

skriftlig slutrapport till LCIF och

MD 101.

Restaurangskolan Oradea

Vid NSR i Kuusamo beslutades

det att projektet Restaurang-

skolan i Oradea, efter förslag från

MD 101, skall bli kommande års

NSR-projekt. Byggande av

Restaurangskola ger yrkes-

utbildning till ungdomar med

handikapp. Projekttiden är

mellan 2007-2009 och kostnaden

beräknas uppgå till 4.2 miljoner.

Detta är ett samnordiskt projekt

med MD 101 som huvudansvarig.

Morogoro

Projektet för synvård i Morogoro,

Tanzania,  har utnämnts till

Världens Barn projekt och har

genomförts av klubbar i Distrikt

101 B.

Bring Quality to Life är en

aktivitet som pågår och har

genom medel från katastrof-

beredskapen förmedlat tält till ett

flertal katastrofområden, totalt

rör det sig om ca 700 tält av

vinter/sommarutförande och

utrustade med kaminer och filtar.

Kommittén för ungdomsverksam-

het

Ungdomsutbytet i form av läger

och värdfamiljevistelse fortsätter

och anmälan har kommit till

utländska läger 2008. Svenska

läger kommer i sommar att hållas

i distrikten 101-A, 101-U och

101-N.

LEO-verksamheten

fortsätter långsamt att växa. Ett

ledarskaps seminarium har

hållits.

15 tvådagars och 10

uppföljnings Lions Quest kurser

för lärare har hållits i landet till

glädje för de elever som fått

tillgång till programmet.

Den nyligen av Tullverket

presenterade informationen om

en neddragning av gränsskyddet

kan komma att drabba de

Narkotikasökhundarna som

Lions har skänkt. Pressen har

uppmärksammat vårt upprop och

skrivelser har även riktats till

Regeringen via Justitieministern

samt till Generaltulldirektören.

KORTFATTAD REDOGÖRELSE FÖR GR 2007-07-01 - 2008-02-28
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Aktiviteter

Sight First II

Sight First II har under året kommit in på

slutspurten och målet ser ut att kunna nås. I

januari 2008 saknas cirka 3 miljoner till det

slutmål som distrikten satt upp.

Katastrofberedskapen

Katastrofberedskapen har utlösts vid tre

tillfällen. Peru, Bangladesh och Kirgizystan

har alla drabbats under verksamhetsåret och i

alla tre fallen har MD 101 valt att i samarbete

med Räddningsverket, flyga ut tält till de

drabbade områdena.

Administrativa verksamheten

MD:s kontor i Stockholm har sedan den 1 juni

2007 nya lokaler på Kungsholmen. Kontoret

har tre heltidsanställda personer:

Jan Demuth, kontorschef  och ekonomiansvar.

Maud Nordell, ansvarig för PR/Info och

redaktör för tidningen The Lion.

Cynthia Lo, sekreterare och ansvarig för

suppliesförsäljningen.

Ekonomi

Inom detta område fortsätter arbetet med att

finna en allt mera kostnadseffektiv verksam-

het.

Supplies

Från Oak Brook har uppsägning på avtalet

med att sälja supplies av Oak Brooks sorti-

ment fr o m 1 juli 2008 inkommit. Diskussio-

ner pågår med Oak Brook i avsikt att finna en

lösning.

The Lion

6 ordinarie nummer av medlemstidningen The

Lion har getts ut, samt ett riksmötestryck.

Tidningen har skildrat ”Lions mot våld och

droger” samt på olika sätt försökt speglat

Lions svenska motto ”För samhällsansvar och

livskvalité”. Vidare har media bearbetats i

samband med att Lions sänt tält och personal

till katastrofområden och vid andra tillfällen

såsom Tullens planerade neddragningar.

Varumärkeskampanjen

Varumärkeskampanjen har gått in i sin 3:e fas

och kommer att avslutas under våren 2008.

Kampanjen har gett många nya kontakter

med företag och organisationer, som tidigare

inte haft Lions inom sitt intresseområde.

Extern verksamhet

Stiftelsen Lions Forskningsfond för Ålders-

relaterade sjukdomar

Stiftelsen har avvecklats efter att ha delat ut

fondens hela kapital, helt i enlighet med

stadgarna.

Astma och Allergiförbundets Forskningsfond

Forskningsfonden har beslutat att under

verksamhetsåret dela ut 7.550.000 kronor till

47 forskningsprojekt samt 230.000 till

särskilda forskningsprojekt.

En gåva har inkommit i storlek

3.500.000 kronor vilket innebär att ytterligare

47 projekt kommer att beviljas.

Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond

Resterande öronmärkta bidrag från allmänhe-

ten till tsunamikatastrofens offer om 488.000:-

betalades ut under 1:a kvartalet 2007.

Andra större bidrag har utbetalats

från vårt 90-konto till Sight First II, 101-SV´s

projekt i Nepal samt till bidrag på ansök-

ningar från allmänheten.

Avslutningsvis

Vi har deltagit i Världens Barn för första

gången i Lions historia och insamlings-

resultatet blev ett rekord för Världens Barn,

där med all säkerhet ”Lionseffekten” betytt

en hel del. Lions andel av pengarna kommer i

sin helhet att riktas till Projekt Morogoro i

Tanzania.

Beslut är även fattat att vi skall

genomföra en Röda Fjädern insamling under

2009 tillsammans med Hjärnfonden, med

avsikt att kunna ge forskarna på de beroende-

framkallande neurologiska jjukdomarna en

möjlighet att snabbare nå målet att kunna

bromsa beroenden.

På Guvernörsrådets vägnar

Kenneth Persson

GRO, Guvernörsrådets ordförande
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Val
Inkomna nomineringar av de
befattningshavare som ska
väljas av Lions Riksmöte, samt
förslag till Riksmötet från
Riksvalnämnden.

Guvernörsrådets
ordförande 2008-2009:
PO Damberg
LC Skara
Nominerad av: 101-
A,B,GD,N,P,S,SM,SV,U,VG

Riksvalnämnen förordar:
PO Damberg

Guvernörsrådets vice
ordförande 2008-2009:
Anita Lemmel
LC Stockholm
Nominerad av: 101-P
Avstår från att kandidera.

Jan Lofjärd
LC Varberg
Nominerad av: 101-
A,B,GD,N,S,SM,SV,U,VG

Riksvalnämnden förordar:
Jan Lofjärd

Ekonomisk controller
2008-2011:
Lars-Gunnar Holmberg
LC Mora
Nominerad av: 101-
A,GD,N,P,S,SM,SV

Björn Wahlenius
LC Trollhättan
Nominerad av: 101-
U,VG
Avstår från att kandidera

Riksvalnämnden förordar:
Lars-Gunnar Holmberg

Förtroendevald revisor,
ordinarie 2008-2009:
Willy Lindgren
LC Västervik
Nominerad av: 101-
A,B,N,P,S,SM,SV,U,VG

Riksvalnämnden förordar:
Willy Lindgren

Förtroendevald revisor,
ersättare, 2008-2009:

Presentation av kandidat till posten

som guvernörsrådets ordförande

(GRO) 2008-2009:

PO Damberg

Karl-Rudolf Pettersson
LC Botkyrka
Nominerad av: 101-
A,N,P,S,SM,SV,U,VG

Riksvalnämnden förordar:
Karl-Rudolf Pettersson

Riksvalnämnden
Nämndens ordförande
2008-2009:
Jan E Hulth
LC Eskilstuna
Nominerad av: 101-
A,B,GD,N,P,S,SM,SV,VG

Riksvalnämnden förordar:
Jan E Hulth

Två ledamöter i
Riksvalnämnden
2008-2009:

Elisabeth Lindqvist
LC Sollefteå/Nipsippan
Nominerad av: 101-
A,B,GD,N,P,S,SM,SV,VG

Åke Björkman
LC Huskvarna
Nominerad av: 101-SV

Per-Olof Claesson
LC Borås/Ullsaxen
Nominerad av: 101-VG

Ingrid Jerlsten
LC Landskrona/Citadella
Nominerad av: 101-
A,N
Avstår från att kandidera.

Jan Seebass
LC Åhus
Nominerad av: 101-GD
Avstår från att kandidera

Annette Eiserman-Wikström
LC Mölndal/Kvarnbyn
Nominerad av: 101-S

Riksvalnämnden förordar:
Elisabeth Lindqvist och Annette
Eiserman-Wikström

Riksvalnämnden inom Lions Clubs
International, MD 101:
Åke Lind , LC Wä- ordförande.
Jan E Hulth, LC Eskilstuna -
ledamot.
Elisabeth Lindqvist, LC Sollefteå/
Nipsippan - ledamot

PO Damberg

LC Skara

101-VG

Jag bor i Skara och är född

1944.

Jag är lyckligt gift med Siw

sedan 25 år och har 4 barn

och även 3 barnbarn.

Som person vill jag få saker

gjorda och då helst i går och

tar gärna och ofta ett tag

själv.

Jag är ganska envis

såtillvida att har jag föresatt

mig något så ser jag också

oftast till att ro det iland.

Fortfarande har jag

kvar en stor portion nyfiken-

het på livet och vad som kan

finnas runt nästa hörn.

Utöver mitt stora engage-

mang för Lions så är jag en

friluftsmänniska som gärna

vistas ute och då helst vid

vårt fritidsställe på Kållandsö

i Vänerns skärgård. Sedan är

ju umgänget med familj, barn

och vänner också viktigt. När

tillfälle ges åker vi gärna på

någon resa för att upptäcka

nya platser.

Yrke. För 3 år sedan hade

jag möjlighet att plocka ut

avtalspension efter drygt 30

år i försäkringsbolaget

Skandia. Merparten av

anställningstiden med

marknadsföring i olika

befattningar och med indu-

striförsäkring. De sista åren

jobbade jag dock som

projektledare inom Skandias

avdelning Idéer för Livet, ett

mycket inspirerande jobb där

mitt engagemang för mjuka

värden verkligen fick blomma

ut.

Lions. Jag har varit medlem

i Lions sedan 1983, hela tiden

i Skara klubben. Mitt intresse

för Lions väcktes dock redan i

tidig ungdom i Borås där jag

växte upp. Lionsgubbarna i

sina vita overaller och blå

mössor som man såg ute på

stan då och då såg ut att ha

så väldigt trevligt och var ju

också väldigt trevliga. När jag

sedermera hamnade i Skara

och fick möjligheten att

komma med så var det med

stor glädje jag blev medlem.

Inom klubben har jag

haft de flesta uppdrag

sekreterare, klubbmästare, IR

man, samt ordförande i

diverse kommittéer. President

1991-1992 och 2007-2008.

Det tyngsta och

definitivt längsta uppdraget

har dock varit som

projektledare för klubbens

stora och mångåriga numera

framgångsrikt avslutade

”mejeriprojekt” i Rumänien

1991-2007.
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Presentation av kandidat till posten

som guvernörsrådets vice ordfö-

rande (vGRO) 2008-2009:

ZO 1992, IRC 1993, sedan

VDG och DG 1996-1997.

Inom MD101 har jag

tillhört Humanitära

kommittén i 2 år samt varit

Lions kontaktman med

Astma och Allergi-förbundets

forskningsfond i 6 år. Under

innevarande verksamhetsår

har jag varit vice

Guvernörsrådsordförande och

också haft uppdraget som

sekreterare för Guvernörsråd

och Arbetsutskott.

Jag har deltagit i 1

Convention, 8 Riksmöten och

4 NSR.

Det jag vill. GRO står ju för

Guvernörsrådets ordförande.

Som sådan kommer jag att

verka för att rådet får bästa

möjliga underlag för att fatta

bra och för rörelsen kloka

beslut. Beslut som kan föra

vår verksamhet framåt på

både kort och lång sikt.

Utredningar pågår kring vår

framtida organisation och det

är viktigt att vi ser till att alla

medlemmar får möjlighet att

tycka till om hur vi vill

utforma vår verksamhet

framåt. Det är mycket viktigt

att detta sker på bästa

tänkbara demokratiska sätt.

Jag tror inte personligen på

stora omvälvningar och nya

idéer varje år utan hoppas

mer på att få ägna kraften åt

verksamheten genom att ge

ryggraden i rörelsen, klub-

barna, förutsättningar för

arbetsro och medlemsvård.

Jan Lofjärd

Jan Lofjärd

LC Varberg

101-VG

Han är 52 år och sedan 1988

gift med Anette, de har 2

stycken barn i de övre

tonåren.

Yrke. Han har en elingen-

jörsexamen i botten och har

under åren arbetat med

många olika inriktningar. En

snabb beskrivning av hans

arbetsliv så här långt inne-

fattar områdena service,

underhåll, projektledning, IT

samt ledarskap. Han har

också skaffat sig en del inter-

nationell erfarenhet då han

arbetat utomlands under

olika perioder. När det gäller

språkkunskaper så talar han

engelska och tyska obe-

hindrat.

Lions. Blev Lion 1991 och

har innehaft de flesta

positioner i klubben:

LP 1997-98 och 2006-07.

YEC i distrikt 101-V 1997-

2000,

ZO i 101-V 1999-2000

DS i 101-V 2001-2002

VDG i 101-V 2001-2002

DG i 101-VG (1:a DG´n i de

sammanslagna distrikten V

och VG)

BYED MD-101 2004-2006

YED MD-101 2006-2008

Han har också deltagit i Lions

Internationella utbildningar:

Senior Lions Leadership

Institute 2000

Lions Faculty Seminar

Institute 2008

Han har deltagit på:

1 st Convention

3 st Europa Forum

5 st NSR

10 st Riksmöten

Han har också under åren

skaffat sig ett stort

internationellt Lions nätverk.

Det jag vill. Som vGRO och

GRO vill han bland annat:

- Arbeta för att kunna

ge ungdomen en plats

i Lions. Har vi kul

tillsammans så kan vi

engagera även yngre

medlemmar. Vi får

inte glömma att

trivseln i klubbarna

är den dynamik som

gör att vi lyckas så

bra i våra aktiviteter.

- Arbeta för att skapa

förutsättningar för

nybildandet av

mångkulturella

klubbar.

- Öka förståelsen

gällande våra äldre

medlemmar och

skapa

förutsättningar för

ett fortsatt

kvalitativt

medlemskap även när

man blir äldre.

- Arbeta för att Lions

blir en organisation

som följer med i

tiden.
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Rapport 1
Kommittén för fram-
tid, utveckling och
utbildning, FUU.

Kommittén har under verksam-

hetsåret bestått av Bengt

Grönwall LC Perstorp, Bengt –

Arne Bengtsson LC Tranemo,

Stefan Kanders LC Arboga samt

Inger Löf  Gävle Ankaret.

Kommittén såg som sin

uppgift att vara ett hjälpmedel

och stöd till distriktens arbete

med medlemsutvecklingsfrågor,

nyklubbsbildning samt utbild-

ning av kommande DG. Kom-

mittén ansåg att allt arbete som

direkt påverkar medlemsut-

vecklingen måste ske på

klubbnivå. Vi och distriktens

ansvariga kan enbart sträcka ut

en hjälpande hand och ge råd

och idéer. Vi ansåg att den

förmedlande länken mellan vårt

och distriktens arbete skall ske

med hjälp av ZO. ZO är den

viktigaste tjänstemannen som

direkt kan påverka klubbarnas

arbete genom att vara en

fungerande mottagare och

sändare mellan klubb och

distrikt. Ovanstående arbets-

hypoteser presenterades på

verksamhetsårets första GR

möte efter riksmötet.

Under hela året såg vi att

medlemsutvecklingen fortsatte i

en nedåtriktad spiral.

För att så snabbt som möjligt få

igång arbetet med att stoppa

medlemsflykten så bjöd vi in

distriktens MO, EO, RO samt

LDC till en arbetshelg med

rubriken Merl seminarium

061021-22.

På seminariet var enbart 9 av

våra distrikt representerade.

Tanken var att de som gått

igenom seminariet sedan skulle

utbilda distriktens ZO så att

budskapen och hjälpmedlem

skulle tränga ut till klubbarna.

Vi skickade sedan under

senhösten ut enkät till samtliga

deltagare på merlseminariet, för

att få en återrapport om hur vårt

budskap mottagits av ZO och

klubbarna. Sju distrikt svarade

på enkäten tre enligt frågelistan

och övriga med egna ord.

Samtliga sju som svarade hade

med varierande intensitet med

hjälp av sina ZO startat upp

aktiviteter i syfte att öka och

behålla sitt medlemsantal.

Resultaten, som sedan kan

avläsas ur medlemsstatistiken,

var för kommittén nedslående,

då vi kunde konstatera att Lions

101 från verksamhetsårets start

till den 12 februari minskat med

172 medlemmar. Minskandet

fortsatte sedan i samma takt.

Under hela verksamhetsåret

tappade vi en klubb med 30

medlemmar per månad.

Vi har inte under perioden

startat någon ny klubb. Däremot

har två klubbar upphört.

Guvernörsrådet som

sammanträdde  i Linköping

beslöt att starta en arbetsgrupp

som skall utreda MD 101:s

framtid. Ett möte 061214 hade

denna  nya arbetsgrupp under

verksamhetsåret. Arbetsgruppen

bestod av ID Jan-Åke Åkerlund,

DG Åke Björkman, som var

sammankallande, samt

ordföranden i FUU Bengt

Grönwall.

Vi i FUU arbetade under

året hårt med frågan och det är

vår förhoppning att vårt arbete

trotts allt gjort nytta och kanske

något bromsat medlemsflykten.

VDG utbildningen

avlöpte under året helt enligt

planerna.

Bengt Grönwall FUU ordförande

06-07 , Bengt-Arne Bengtsson

MDMO 06-07, Inger Löf  MDEO

06-07, Stefan Kanders MDLDC

06-07

Rapport 2
Kommittén för
Ungdomsverksamhet.

Kommittén har bestått av YED

Jan Lofjärd, BYED Bengt

Nyman/Vivianne Eriksson,

Ledamot Gunilla Lilja-

Persson(Lions Quest, LEO,

Narkotika)samt distriktens

YEC.

Kommittén har under

året varit representerad på

följande möten: 4 st GR-möten,

Europa Forum i Bournemouth,

NSR i Reykjavik samt RM i

Jönköping. Under hösten 2006

hölls ett utbildningsseminarium

för samtliga YEC i Bromma.

Här behandlades de rutiner som

gäller för själva utbytet, inkom-

mande såväl som utgående. Dag

två var representanter för kom-

mande sommarens svenska läger

inbjudna för att utbyta erfaren-

heter och skapa nätverk.

Ungdomsutbyte/Läger:

Vi har skickat ut 78 ungdomar

till utländska läger i 25 olika

länder under året. Vi har varit

befriade från allvarliga missöden

under året, både vad gäller resor,

värdfamilj- och lägervistelse.

Under 2006 anordnades 3 st.

Internationella ungdomsläger i

Sverige. Distrikt VG: Camp Lyse

Distrikt SV: Camp Breanäs.

Distrikt GD: Camp Sågarbo.

Ungdomar från 24 länder deltog

i lägerverksamheterna. Lägren

genomfördes med mellan 26 och

29 deltagare. Det visade sig att

det var svårt att fylla lägren med

svenska ungdomar(totalt 15.),

men det fanns några på varje

läger.

Planeringarna för

respektive läger genomfördes

utan några större problem. De

ekonomiska kalkyler som satts

upp utav respektive distrikt

hölls.

Att finna värdfamiljer i

tid har tidigare visat sig vara en

stötesten och årets läger var

inget undantag. Alla ungdomar-

na hade en värdfamilj, men i

vissa fall dröjde det innan alla

var placerade.

Ungdomar från

Australien: Under december och

jul- & nyårshelgen har vi haft 2

ungdomar från Australien i

Sverige som under en 3-6

veckorsperiod vistats i olika

värdfamiljer runt om i landet.

Oskarhamnslägret: Även

detta år har dessa båda läger

bedrivits av Oskarhamns

Folkhögskola med ekonomiskt

stöd av Lions. Det är två olika

läger med två olika ålders-

fördelningar på deltagarna.

Ekonomin har förbättrats

betydligt under de senaste åren.

Återigen vill jag fram-

hålla det goda samarbete vi har

med våra nordiska grann-länder.

Det är viktigt att just vi kan stå

enade gentemot många andra

större länder på Europa-forum

och liknande arrangemang.

Lions Quest och

Narkotika:

Konferensen för distriktens NO

hölls helgen den 30/9 -1 /10  i

Mölndal. GRO besökte

konferensen och berättade

om guvernörsrådets intentioner

för kommande verksamhetsår.

Frågor som togs upp var olika

aktiviteter för att få in mer

pengar till narkotika-

bekämpning. Under dag två

informerade Ingmar Nordström

om det kommande årets

kursplanering och utbildning,

försäljning av Lion Mints m.fl.

nyheter. Karl Johan Olsson

redogjorde för vår hemsida.

Gunilla Lilja-Persson har

representerat kommittén i

samarbetet med CAN. Under

verksamhetsåret har klubbarna

runt om i landet sponsrat 7 st

narkotikasökhundar till tullen.

LEO:

För de pengar som Kommittén

fått från Kungens Jubileumsfond

hölls ett ledarskapsseminarium i

Halmstad 070310 dit alla LEO -

medlemmarna var inbjudna.

Detta var ett önskemål som dök

upp på RM i Trollhättan. För att

få till ett andra steg och

uppföljning kommer kommittén

att söka ytterligare bidrag från

Jubileumsfonden.

LEO-ungdomar deltog också på

RM i Jönköping där de höll ett

eget möte. Arbetet med att

starta upp en ny klubb i Kil

resulterar förhoppningsvis snart

i en ny klubb.

Jan Lofjärd

YED

Ordförande i kommittén
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Rapport 3
Kommittén för
humanitär
verksamhet

Novozybkov

Under verksamhetsåret har

renoveringen av Novozybkov,

Änglagård färdigställts och

projektet har avslutats.

Projektet har totalt kostat

2 674 844 SEK för Lions MD

101 att genomföra. För att

fullfölja projektet utnyttjades

Pengapåsen med cirka 700 000

SEK.

Projektet har följt den

projektbeskrivning som

upprättats och projektledningen

har på ett berömvärt sett

fullföljt intentionerna. Återstår

en skriftlig slutrapport till LCIF

och MD 101.

Sight First II

Sight First II har under året

kommit in på slutspurten och

målet kan nås om alla krafter

läggs på. I januari 2008

saknades cirka 3,2 miljoner till

mål.

Bring Quality to Life

Bring Quality to Life är en

aktivitet som pågår och har

genom medel från katastrof-

beredskapen förmedlat tält till

ett flertal katastrofområden,

totalt rör det sig om cirka 700

tält av vinter/sommarutförande

med kaminer och filtar sedan

starten. MD 101 kommer att

lämna in en ansökan till LCIF

för stöd till inköp och trans-

porter. För den internationella

verksamheten har tält till

katastrofområden genom

samarbete med Svenska

Räddningsverket varit väldigt

lyckosamma. Vi har diskuterat

samarbete med övriga multipel-

distrikt i Norden men där har

beslutet blivit att vi får själva

driva detta.

Morogoro

Projekt för synvård i Morogoro,

Tanzania har utnämnts till

Världens Barn projekt. Ett

bedömt avslut under 2008. Har

genomförts av klubbar i distrikt

101-B.

Nepalprojektet

Skolan i Odari har varit igång

sedan augusti 2007 med drygt 30

elever. Skolan fungerar utmärkt

frånsett alla elavbrott, där har

Lions beslutat att tillföra 35 000

SEK till ett reservkraftverk.

Medel har tillförts från Penga-

påsen. Projektet avslutas i juni

2008.

Home of Hope

Projekt med att borra brunnar på

Sri Lanka har under tid pågått

och är en fortlöpande

verksamhet. MD 101 har

medverkat under året till ett

driftstöd på 15 000 SEK, medel

som har tillförts från

Pengapåsen.

Restaurangskolan Oradea

Vid NSR i Kuusamo beslutades

det att MD 101 skall ansvara för

byggande av en restaurangskola

för att ge yrkesutbildning till

ungdomar med handikapp.

Projekttiden är mellan 2007-2009

och kostnaden uppgår till 4,2

miljoner. Detta är ett samnor-

diskt projekt med MD 101 som

huvudansvarig.

Lennart Ahrnlund, Bengt

Almqvist, Börje Jonson.

Handikappkommittén

Riksmötets beslut i Jönköping år

2007 har legat till grund för

verksamheten. Efter olika

projektpresentationer har sedan

Guvernörsrådet under

verksamhetsåret fattat beslut om

verksamheten.

Den mix av olika insatser

som vi gör är väl balanserad. Vi

uppmärksammar bl.a. föredöm-

liga idrottsprestationer och vi

stödjer Svensk Handikappidrott,

därför att goda förebilder ger en

mångfald av effekter genom att

själva utövandet av idrott är det i

särklass viktigaste rehabili-

teringsinstrumentet. Vi är också

beredda att stödja olika former

av nytänkande när det gäller

teknik, vårdformer, information

etc.

Efter beslut av Bragd-

lejonjuryn utdelades priser vid

Riksmötet i Jönköping till Josefin

Abrahamsson och  Ernst Bolldén.

Josefin är, trots sin medfödda CP-

skada, en av världens  bästa

bordtennisspelare och Ernst

presterar också mycket

förnämliga resultat inom

bordtennisen och han blev vid

VM i Montreaux utsedd till

världens bästa bordtennisspelare

i rullstol.

Vi har uppmärksammat

föredömliga insatser för egen och

andras del utifrån en nästan

hopplös funktionshinder-

situation, där målet är en höjd

livskvalitet. De goda förebilderna

är ovärderliga. Efter beslut av

Livskvalitetsjuryn utdelades

priser vid Riksmötet i Jönköping

till Leif  Liljegren, Kane

Bengtsson, Susanne Uddegård

och Tina Persson. Ungdoms-

handikappidrotten har tidigare

varit ett försummat aktivitets-

område i vårt land, men det

börjar nu bli bättre och vi

stödjer olika aktiviteter. Svenska

Ungdomsspelen i Handikapp-

idrott på Stockholms Stadion

och Lions Cup i Malmö har fått

ekonomiskt stöd liksom de

duktiga  friidrottsungdomarna

Per Jonsson, Cecilia Norén och

Niklas Almers, som blivit

uppmärksammade i samband

med Bragdlejonjuryns arbete.

Lions insater för

utveckling av den svenska

Handikappidrotten är ovärderlig.

Vi är en betydelsefull sponsor

och vi vill profilera elitidrotten

mot bakgrund av den stimu-

lerande betydelse som den utgör

för alla som kommer i kontakt

med handikappidrottens

möjligheter. I samband med

Riksmötet i Jönköping kunde vi

till Svenska Handikapp-

idrottsförbundet överlämna

500 000 kronor att användas till

intensifierad träningsverk-

samhet, för att möjliggöra

deltagande vid tävlingar på

världsnivå.

Vi är hela tiden beredda

att ge stöd för att stimulera ett

nytänkande när det gäller

teknik, nya vårdformer, infor-

mationsspridning etc. Kontakter

i olika former med myndigheter,

organisationer, media och

enskilda har i övrigt ägt rum

under verksamhetsåret och ett

10-tal bidragsförfrågningar har

behandlats.

Vi har arbetat med

kunskapsfrågor, attitydfrågor,

bemötandefrågor och vi har

förstärkt den funktionshindrades

”nödrop” inom projektet ”Gör

Din kommun tillgänglig”. Ett

flertal resultat har uppnåtts, som

gagnar alla, inte bara dom med

funktionshinder. Hörselområdet

( där den branta utvecklingen av

hörselskadorna oroar ) kommer

att aktiveras  efter det att våra

kunskaper inom området har

förbättrats.

Vi Lions har en angelägen

och viktig uppgift att förstärka

de funktionshindrades röst i

samhället. Vi har  i detta

sammanhang uppmärksammat

politiker och tjänstemän inom

kommun och landsting på olika

problem, där funktionshindrade

har kommit i kläm. Vi kan med

glädje notera att man har lyssnat

på oss.

När det gäller Lions totala

insatser för att förbättra

livskvaliteten för funktions-

hindrade får vi inte glömma de

insatser som sker inom LCIF:s

olika aktiviter, inom Sight First-

programmet, under Oskars-

hamnslägret och genom

mångfalden av Lionklubbarnas

förnämliga lokala insatser.

Katastrofberedskapens leda-

möter under verksamhetsåret

har varit undertecknad, IRD

Lennart Ahrnlund, Börje

Jonsson och Bengt Almqvist.

Katastrofberedskapen

har haft två sammanträden

under verksamhetsåret 2006-

2007.

Med anledning av

utvecklingen i Libanon under

sommaren 2006 på grund av

oroligheter i Mellanöstern och

efter en vädjan från Lions i

Libanon beslutade Katastrof-

beredskapen att sända USD

15000.- till MD 351:s konto.

Bidraget kunde sändas eftersom

goda kontakter skapades tack

vara Past International Director

Bruno Ahlquist. Bidraget skulle

användas till mediciner, vatten

och filtar.

I januari 2007 beslutade

Katastrofberedskapen att nya

klorpumpar till vatten-

anläggningen i Grozny till en

kostnad av 25000,- skulle

installeras. De gamla var

begagnade och gick inte att

reparera.

Även Sri Lanka

drabbades vintern 2007 av

oroligheter vilket medförde att

bostäder i stor omfattning för-

stördes. Katastrofberedskapen

beslutade att köpa tält för USD

47320,- till Sri Lankas i

samarbete med Lions Clubs

International Foundation som

betalde frakt för USD 1980,-

från producenten till mottagar-

na. Tälten mottogs bland annat

av International President

Mahendra Amarasuriya.

Till sist vill jag tacka

ledamöterna för ett gott sam-

arbete under verksamhetsåret.

Annette Eiserman-Wikström

GRO 2006-2007

Rapport 4
Katastrofberedskapen
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.Rapport 5
Insamlingsstiftelsen
Sveriges Lions Hjälp-
fond

Rapport 6
Röda Fjädern mot
Astma- och Allergi
1989

Styrelsen för Stiftelsen Sveriges

Lions Hjälpfond, avger härmed

redovisning för fondens verk-

samhet under verksamhetsåret

2006-07-01 - 2007-06-30.

 Fondens ändamål är, att

inom ramen för Lions hjälpverk-

samhet från allmänheten samla

in, förvalta och utdela insamlade

medel.

 Resterande öronmärkta

bidrag från allmänheten till

tsunamikatastrofens offer om

488.000:- betalades ut under 1:a

kvartalet 2007.

Andra större bidrag har

utbetalats från vårt 90-konto till

Sight First II, 101-SV´s projekt i

Nepal samt till bidrag på

ansökningar från allmänheten.

 

Tkr  2006 - 2007

Erhållna bidrag 429

Beviljade bidrag 999

Beviljade bidrag i %

av erhållna bidrag 233

 

Ingen anställd personal, inga

löner eller ersättningar har

utbetalats.

Förvaltningskostnaderna

har inte överstigit 4 % av

insamlade medel.

 Mer statistik; ett medel-

värde för de senaste 5 åren för

beviljade bidrag i % av erhållna

bidrag, ger en siffra om 97 %.

För samma period gäller att

förvaltningskostnaderna blir 1,2

% av erhållna bidrag.

 

Styrelsens sammansättning har

varit:

Ordförande: Sven Steffner,

LC Falkenberg

Kassaförvaltare: Göte Larsson,

LC Virserum

Sekreterare: Anders Burman,

LC Skellefteå

 

Under verksamhetsåret har

styrelsen haft 5 stycken

protokollförda sammanträden.

 

Sven Steffner

Ordförande

 

1989 genomförde Lions en Röda

Fjädernkampanj, där de in-

samlade medlen, 64 miljoner

kronor, gick till Astma- och

Allergiförbundet. Dessa medel

utgjorde grundstommen i den

förskningsfond, som sedermera

bildades. Sedan starten, har

Lions haft en plats i fondens

styrelse. Vidare skedde, efter

några år, en ombildning till

stiftelseform.

I verksamhetsparagrafen

är det vidare uttryckt, att

fondens styrelse ansvarar för

förvaltningen av fondens kapital,

samt beslutar, efter förslag från

Forskningsnämnden, om utdel-

ning av stipendier och anslag till

forskare.

Styrelsen består av totalt

5 ordinarie ledamöter och 3

suppleanter och detta är en

lagom storlek för att sköta

verksamheten.

Under det gångna året

har beslut tagits, att dela ut

kronor 7 550 000, till 47 forsk-

ningsprojekt samt 230 000 till

särskilda forskningsprojekt.

Under senare delen av

året, fick fonden en gåva, på 3,5

miljoner kronor, vilket

beslutades att 38 projekt får

vardera ytterligare 82 000

kronor, samt att 9 projekt

beviljas medel upp till det belopp

som sökts. Denna gåva var

villkorad, att den skulle delas ut

under 2008.

Sedan 1 januari 2007, har

undertecknad, PCC Bengt

Hultén, utsetts till ordinarie

ledamot i forskningsfondens

styrelse, samt PDG Göran

Linnarsson, såsom ersättare.

Bengt Hultén

Rapport 7
Stiftelsen Lions
forskningsfond för
åldersrelaterade
sjukdomar

Verksamhetsåret 2006-2007

(stiftelsens sista verksamhetsår)

Lions Clubs International,

Multipeldistrikt 101 (MD 101)

Sverige,  genomförde i

samarbete med övriga nordiska

multipeldistrikt under år 1999

en Röda Fjäderninsamling till

förmån för forskning om ålders-

relaterade sjukdomar och andra

åtgärder med inriktning mot

ökad livskvalitet för äldre.

Insamlingen genomfördes som

en manifestation av lionsrörel-

sens 50-åriga verksamhet i

Norden. 20 % av de i respektive

multipeldistrikt insamlade

medel avsattes till gemensam-

ma nordiska projekt och

resterande 80 % disponeras

nationellt.

Efter det att insam-

lingen hade genomförts be-

slutade guvernörsrådet (GR)

inom MD 101 i mars år 2000

att bilda Stiftelsen Lions

forskningsfond för ålders-

relaterade sjukdomar för

förvaltningen av de insamlade

medlen. Stiftelseurkunden och

stadgarna för stiftelsen antogs

av GR. Stiftelsen har förvaltats

av en styrelse, som under

verksamhetsåret 2006 – 2007

bestod av PDG Urban Möller,

LC Göteborg Gothia (tidigare

LC Stenungsund) som

ordförande, PCC Björn

Wahlenius, LC Trollhättan som

kassör och PDG Charles

Rossheim, LC Odensbacken

som sekreterare.

Stiftelsens ändamål

Stiftelsens ändamål har varit

att främja vetenskaplig

forskning rörande ålders-

relaterade sjukdomar;

att lämna stöd till åtgärder för

att höja äldres livskvalitet;

att informera om stiftelsens

verksamhet.

Utdelning av medel

Mot bakgrund av att Röda

Fjäderninsamlingen i Sverige

gav ett sämre resultat än

förväntat och att målsät-

tningen har varit att långsik-

tigt stödja forskning och andra

åtgärder för höjd livskvalitet

för äldre beslutade styrelsen

under det första verksamhets-

året att stöd till forskning i

princip skulle utgöras av

forskarstipendier för att på så sätt

stödja och bidra mera långsiktigt

till bland annat rekrytering av

unga forskare till en inom

medicinen mindre attraktiv sektor.

Under verksamhetsåret

2006 – 2007 har 34 ansökningar

om bidrag kommit in. Beloppen i

ansökningarna varierade från

30 000 till 720 819 kronor.

1 792 398 kronor har betalats ut

under verksamhetsåret fördelat på

följande forskare vid respektive

institution:

155 000 kr, Ulf  Isaksson, Umeå

Universitet.

287 398 kr, Raffaella M Crinelli,

Karolinska Institutet.

440 000 kr, Eva Elgh, Umeå

Universitet.

430 000 kr, Tony Pellfolk, Umeå

Universitet.

120 000 kr, Staffan Eriksson,

Umeå Universitet.

360 000 kr, Håkan Littbrand,

Umeå Universitet.

Totalt har 12 895 856 kronor

betalats ut i forskningsbidrag

sedan starten verksamhetsåret

2000/2001. Stiftelsens kapital var

från början 11 300 000 kr. Av

dessa har 1 649 700 har förts över

till det nordiska samarbetet inom

ramen för Nordiska samarbets-

rådet (NSR). Resterande belopp

inklusive avkastningen och efter

avdrag av omkostnader har

betalats ut till forskare inom

Sverige. Avkastningen på

stiftelsens kapital blev totalt

1 792 555 kr och omkostnaderna

totalt 111 315 kr vilket motsvarar

0,9 % av de utbetalda forsknings-

bidragen.

Förvaltning

Verksamhetsåret förlängdes så att

det omfattade perioden 2006-07-

01—2007-12-31, då betalades

stiftelsens hela kvarvarande

kapital ut i enlighet med stiftarens

intentioner. Eftersom stiftelsens

kapital därför nu är förbrukat är

fonden upplöst i och med

utgången av verksamhetsåret.

Stiftelsens räkenskaper har

reviderats av auktoriserade

revisorn Rolf  Eriksson,

LC Borlänge.

Urban Möller

Ordförande
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Förslag 1
Medel till
Katastrofberedskapen

Rapport  8
Insamlingskampanj
Sight First II

Ett bevis på att världens Lions

ställt upp på Helen Kellers

önskan, att Lions skulle bli de

blindas riddare, är att under de

tre senaste åren har världens

Lions helhjärtat ställt upp för

insamlingen CSF, den andra i

ordningen, och målet har varit

att bota den botbara blind-

heten.

- Om vi inte gjorde något skulle

det finnas 74 miljoner blinda år

2020.

- Om vi lyckas kan 80% av

världens blinda få synen tillbaka.

Den svenska Lionsrörelsen

startade verksamhetsåret 2005/

2006 med att organisera CSFII

- med ansvariga i varje klubb

- med ansvariga på zonnivå

- med ansvariga på distrikts-nivå

- och med två sektor-

coordinatorer

Eftersom första året var ett

uppbyggnadsår startade den

verkliga insamlingen först år två.

Insamlingsmålet var 1500

kronor per medlem under tre år

men blev istället 750 kr per

medlem på två år.

Det totala målet ”world

wide” var satt till 150 miljoner

USD från början men höjdes till

200 miljoner USD, eftersom

givmildheten var större än man

kunde ana. Sveriges Lions andel i

insamlingen blev satt till 1,7

miljoner USD, ett mål som vi

alla gemensamt borde kunna

klara.

Varje klubb och distrikt

har gjort insamlingen utifrån sin

bästa förmåga och sina

förutsättningar.

Det har varit 3 st

Europamöten med samtliga

europas sektorcoordinatorer

samlade för genomgång och

utbyte av erfarenheter.

Distriktsansvariga har

samlats till möten 2 gånger för

genomgång och uppföljning av

respektive distrikt.

Genom det arbete som

zonansvariga och distrikts-

ansvariga har lagt ner vid

rapporteringar till sektorco-

ordinatorerna i respektive land

under perioden har vi hittills

kunnat lämnat sju ekonomiska

rapporter till vår multina-

tionella coordinator Jon Bjarni

Thorsteinsson.

En viktig del av

insamlingen har också varit

insamlandet av glasögon - en del

i själva CSFII. Klubbarna har

också haft möjlighet att sälja

CSF kalendern år 2007 och 2008

och den första Model-klubben

har skapats i distrikt S.

Vid convention i Bangkok

kommer den slutliga

redovisningen för Campaign

Sight First II att redovisas.

Vid senaste rappor-

teringen från MD-101 den 11

februari 2008 den så kallade ”

Worldwide Funds-Raised

Report”  hade MD-101 uppnått

82,6 %.

Eftersom vi är på god väg

mot målet förväntas att MD-101

når 1,7 miljoner USD.

Sivert Bäck, LC Kopparberg och

Björn Wahlenius, LC Trollhättan,

sektor-coordinatorer MD-101.

Rapport  9
Förarbete till Röda
Fjädern 2009 - för
forskningen mot
beroendesjukdomar

Guvernörsrådet lade förslag nr 9

till Riksmötet i Jönköping.

Förslaget lyder:

Ge Guvernörsrådet i uppdrag att

utreda förutsättningarna för en

RF 2009 tillsammans med

Hjärnfonden, samt att Riksmötet

ger Guvernörsrådet i uppdrag att

efter nödvändig utredning besluta

om eventuell kampanj.

Riksmötet antog förslaget.

Arbetsgruppen består för

närvarande av IPCC Annette

Eiserman-Wikström, DG 101-A

Sven-Arne Wennerberg, vDG

101-P Patrik Persson samt

kontorschef  Jan Demuth från

Lions sida och från

Hjärnfondens sida Hjärnfondens

ordförande Kjell-Olof  Feldt, tf

VD Arne Lindquist, Professor

Lars Olsson samt Clara Déry.

Samarbetet mellan Lions

och Hjärnfonden ska sprida

information om beroende-

sjukdom och stärka det finan-

siella stödet till forskningen om

beroende.

Beroende forskning kan

se ut på många sätt och därför

skall möjlighet ges till forskarna

att forska på bred basis. Rätt

forskning kan leda till resultat

som skulle kunna förändra livet

till det bättre för många.Både

Lions och Hjärnfonden vill också

skapa synlighet för bägge

organisationernas omfattande

arbete inom skilda områden.

Den övergripande

målsättningen är en Röda

Fjäderkampanj 2009 till förmån

för Hjärnfonden med beroende-

forskning som tema.

Kampanjen ska;

· öka allmänhetens

kunskap om

beroendesjukdom

· generera medel till

forskningen om

beroende

· öka Lions och HFs

synlighet och

igenkänningsfaktor

· öka antalet unga

medlemmar i Lions

Vid guvernörsrådets möte

den 20 januari 2008 beslöts

enligt GR 4 07/08 §55:1 följande:

GR beslutar att genomföra en Röda

Fjädern kampanj 2009 och ger

arbetsgruppen i uppdrag att

fortsätta sitt arbete.

Till sist vill jag tacka

arbetsgruppen för gott sam-

arbete under den gångna tiden

och ser fram emot en lyckad

Röda Fjädern 2009.

Annette Eiserman-Wikström

GRO 2006-2007

För att behålla nivån i

Katastrofberedskapen  behövs

påfyllning. Höjningen ses som

nödvändig för att tillgodose

förmågan att hålla antalet tält

på god nivå.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet beslutar att:

Rekommendera klubbarna att

betala in 100 kronor per medlem

till MD 101 för verksamhetsåret

2008-2009.

Förslag 2
Medel till NSR-projekt

För att fullfölja målen för

beslutade NSR-projekt behövs

påfyllning.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet beslutar att:

Rekommendera klubbarna att

betala in 15 kronor per medlem

till MD 101 för verksamhetsåret

2008-2009.

Förslag 3
Uttag från
Pengapåsen av medel
till NSR-projektet
Restaurangskolan

För att kompensera bortfall av

sponsor i lagd budget för Projekt

Resturangskola i Oradea föreslår

Hjälpkommittèn att 1 miljon

kronor kan överföras till detta

NSR-projekt som MD 101 är

huvudansvarig för.

Guvernörsrådet föreslår

att Riksmötet beslutar att:

1 miljon kronor tas ur

Pengapåsen till NSR-projektet

Restaurangskolan.

Rapport  10
Profilprojekt för
deltagande i Världens
Barn 2008

’Mödrahälsovård’ i Morogoro blir

ett profilprojekt för 2008.

Mödrahälsovården riktar

sig till mödrar i Morogoro/

Mvomero-området. Det är

samma område som Lions nu

driver sitt synvårdsprojekt

”Morogoro” och det ligger en

extra poäng i att Lions koncen-

trerar sin hjälpverksamhet till

samma geografiska område.

I Morogoro/Mvomero

avlider vart sjätte barn i

samband med födseln. Av

mödrarna en av hundra i barn-

säng och i de mest avlägsna om-

rådena en av femton. De vanlig-

aste orsakerna är infektioner och

utdragna förlossningar.

Vad Lions kan göra är att

möjliggöra utbildning av barn-

morskor och annan sjukvårds-

personal och att förbättra ut-

rustningen på landsbygdsklinik-

erna. Med en bättre mödrahälso-

vård kan överlevandena bland

nyfödda öka och kvinnorna

behöver därmed inte föda så

många barn och slipper

livsfarliga barnsängar. Att få

behålla sin mamma är livsviktigt

för de barn som redan finns i

familjen.

Projektet uppfyller de

kriterier som Världens Barn/

Radiohjälpen har på projekten,

nämligen att rikta sig till barn

och utanför EU.
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Förslag  4
Medel till LEO
verksamheten
LEO-klubbar och bildandet av

nya klubbar har under de senaste

åren fört en tynande tillvaro. I

ett försök att få lionsklubbarna

att tända till så skulle delar av

det material som kommer från

USA behöva arbetas om. Med ett

bra svenskt rekryteringsmaterial

tror ungdomskommittén på en

ny vår för LEO i Sverige.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet beslutar att:

Rekommendera att klubbarna

till LEO-verksamheten betalar in

10 kronor per medlem för

verksamhetsåret 2008-2009.

Förslag  5
Arbetsordning för
Pengapåsen

Bakgrund

För Lions hjälpverksamhet har

beslut tagits vid olika Riksmöten

om stöd till projekt. Besluten har

tagits i demokratisk anda och

innebär att samtliga klubbar har

att stödja projektet efter bästa

förmåga.

Vid GR-mötet 2003 i

Eskilstuna tillsattes en arbets-

grupp för att utreda finansiering

av projekt. Arbetsgruppens

förslag Pengapåsen förelades

Riksmötet i Gävle 2004 som

beslutade i  enlighet med detta.

Här kommer nu förslag på

arbetsordning för Pengapåsen:

Inriktning och hantering av

projekt.

1.Kommittén för hjälpverk-

samhet skall aktivt arbeta med

att söka projektidéer och vara

mottagare av olika förslag till

projekt. Efter utvärdering och

presentation tar GR ett

inriktningsbeslut om fortsatt

utredningsarbete eller förslag till

Riksmötet.

2.Kommittén för hjälpverk-

samhet utreder förutsättning-

arna tillsammans med förslags-

ställare och rekommenderar val

av projekt tillsammans med en

budget som säkerställer

finans ieringen av projektet.

Bidrag från LCIF får inte räknas

in som en del av intäkterna,

förrän projektet har finansiellt

säkerställts.

3. Årligen skall förslag på pro-

jekt för kommande verksamhets-

år upprättas, som sedan faststäl-

les av Riksmötet.

4. Målsättningen är att

Pengapåsen skall innehålla en

finansiell buffert om minst 1.5

miljoner kronor.

5. GR får efter förberedd

bedömning av Kommittén för

hjälpverksamhet och AU fatta

beslut om max. 5 basbelopp till

beslutade och pågående projekt.

6. Pågående projekts status skall

redovisas för Riksmötet.

Det åligger respektive distrikt

att medverka till att beslutade

projekt kan nå sitt mål genom

att informera och motivera

klubbarna och dess medlemmar

att bidraga efter bästa förmåga.

Efter förslag av GR skall Kom-

mittén för hjälpverksamhet

utforma klara riktlinjer för

projektledare.

Regler och inriktning för

hantering av projekt.

MD 101 har en IRD för bevak-

ande av hjälpverksamheten. IRC

i respektive distrikt skall aktivt

medverka till att beslutade

projekt drivs fram mot det

uppsatta målet, och även tillse

att klubbarna efter förmåga

medverkar till inbetalning av

Riksmötet rekommenderat

bidrag. IRC skall också aktivt

medverka till att de projekt som

skall fullföljas blir presenterade i

distriktet. Ingen skall behöva

vara okunnig om aktuella

projekt.

För att IRC skall klara

denna uppgift bereder Kom-

mittén för hjälpverksamhet och

redaktören för The Lion  fort-

löpande aktuellt informations-

material.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet beslutar att:

Föreslagen arbetsordning för

Pengapåsen fastställes.

Förslag  6
Pengar till handikapp-
verksamheten

Vid tidigare Riksmöten och

senast vid Riksmötet i Jönköp-

ing antogs handlingsprogram för

Handikappfondens arbete.

Arbetet har i stort sett fortskrid-

it enligt av Guvernörsrådet

fastställda projektplaner. RM år

2007 i Jönköping beslutade att vi

skulle fortsätta arbetet med

tema: ”Gör Din kommun till-

gänglig” Under verksamhetsåret

har information tillställts ett

antal klubbar med uppmaning

att påbörja ett föreberedelse-

arbete. Distriktsguvernörerna

har nyligen tillställts ett speciellt

material, med syfte att förtyd-

liga Lions möjligheter att hjälpa

till genom att tränga in i de

funktionshindrades situation och

sedan skapa olika möjligheter för

medmänniskor som verkligen

behöver vår hjälp. Arbetet har

genererat många resultat och det

är därför numera naturligt att

kontakta Lions när det uppkom-

mer problem eller nya idéer.

Lions kan i framtiden spela en

mycket stor roll som översättare,

medlare och informatör mellan

olika intressenter. Många

funktionshindrade har fått hjälp

med att ”låsa upp byråkratin”

och få förståelse situationen via

Lions. Tryggheten för synskada-

de och rörelsehindrade har

väsentligt förbättrats tack vare

Lions olika insatser. Lyckade

entresatsningar i Östersund till

Lindex, Vero Moda, Handels-

banken och Törners etc. är nu de

goda exemplen för övriga

näringsverksamheter då vårt

arbete fortsätter.

Förberedelser pågår för

att senare aktivera hörselom-

rådet, som är det område där

störningarna tyvärr ökar på ett

dramatiskt sätt. Inom detta

område finns mycket att göra.

Sveriges Lions Bragd-

lejon med åtföljande stipendier

till en kvinnlig och en manlig

framstående handikappidrottare

ar mycket uppskattade. Det

finns också anledning att i likhet

med tidigare år uppmärksamma

andra framstående insatser inom

handikappområdet via ”Sveriges

Lions pris för Livskvalitet”.

Samtliga priser utdelas vid

Riksmötet. Ungdomshandikapp-

idrotten förtjänar uppmärk-

samhet.Det är viktigt att i unga

år komma med i idrottsverksam-

heten för att skapa sin framtida

livskvalitet. Att få tävla. Att få

kvalificera sig, att få resa och

träffa andra betyder mycket.

Ungdomar med utvecklings-

störning bör speciellt uppmärk-

sammas. Vi har lämnat prisstöd

till olika stora tävlingar och

detta stöd bör fortsätta.

En medveten satsning på

Elithandikappidrott görs för att

stimulera till bättre idrotts-

prestationer, till ökad stimuli för

breddidrotten och till utveckling

av olika hjälpmedel. Idrotten är

den viktigaste rehabiliter-

ingsmöjligheten både ur fysiska

och psykiska hälsoaspekter.

Stödet har haft betydelse

för den svenska truppens

framträdande insatser vid

Paralympics och nu fortsätter

satsningen inför Paralympics i

Peking 2008. Det är värt att

omnämna att vid Paralympics i

Aten år 2004 togs hela 14

stycken medaljer av totalt 21

stycken av de som fått Lions

Bragdlejon.

Handikappfonden vill i övrigt

hålla en hög beredskap för att

kunna ge vårt stöd till ett

nytänkande inom olika vård-

former, nya rehabiliterings tek-

niker, informationsaktiviteter.

För Handikappfondens

fortsatta verksamhet behövs

klubbarnas ekonomiska stöd

under kommande år.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet beslutar att:

Handikappfonden skall fortsätta

utdelningen av Bragdlejon och

Livskvalitépriserna och ha

möjligheter att komplettera till

andra områden efter beslut av

Guvernörsrådet.

Handikappfonden skall

bereda olika förslag till handi

kapprojekt eller handikappstöd

och därefter presentera förslagen

för Guvernörsrådet, som beslutar

i ärendet.

Handikappfonden skall

fortsätta att sprida information

om projektet ”Gör Din kommun

tillgänglig”. Information skall nå

fram till samtliga klubbar.

Direktkontakt mellan

Handikappfonden och de olika

distriktens handikappansvariga

skall upprättas för att möjlig

göra arbetet.

Arbetet inom hörsel

området aktiveras.

Rekommendera bidragtill

Handikappfonden med minst 40

kronor per medlem, varav 20

kronor skall användas som aktivt

stöd till Svensk Handikappidrott

och dess satsningar på

Paralympicsdeltagande.
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För att behålla nivån i

Pengapåsen  behövs påfyllning

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet beslutar att:

Rekommendera klubbarna att

betala in 50 kronor per medlem

för verksamhetsåret 2008-2009.

Förslag  7
Medel till Pengapåsen

Förslag  8
Medel till Orkester
Norden

Orkester Norden är ett samar-

betsprojekt mellan lionsklub-

barna i Norden, Föreningarna

Nordens Förbund, FNF,

Jeunesses Musicales/Musik och

Ungdom samt Nordiska

Konservatorierådet.

Genom åren har lions

klubbarna bidragit med stipen-

dier för mer än 3,6 miljoner

kronor till de deltagande

musikerna. Därtill har många

klubbar och enskilda Lions lagt

ned tusentals timmar på ideellt

arbete i samband med Orkester

Nordens konserter på olika

platser runt om i Sverige.

Sedan starten 1993 har

mer än 250 unga musiker repre-

senterat Sverige i orkestern.

Fram till år 2006 fick den

uttagne musikern själv söka

stipendie från en lionsklubb för

att täcka deltagaravgiften om

3.000 kronor  som den uttagne

musikern själv skall betala för

att täcka kostnaden för bland

annat kost, logi och transporter.

Vid Riksmötet år 2006

togs ett beslut att i stället

rekommendera klubbarna att ge

ett bidrag med 10 kronor per

medlem för att täcka denna

kostnad.

Vid Europa Forum

avhålls årligen en musiktävling.

MD 101 Sverige har vid 3 till-

fällen haft möjlighet att ha en

deltagare med vid tävlingen.

Guvernörsrådet beslöt vid sitt

sammanträde nr 3, 2006-2007

att: ”MD101 Sverige ska utse en

deltagare till framtida musik-

tävlingar i samband med Europa

Forum”och att:

”Finansiering av kostnaderna för

deltagande musiker bör ske inom

kontot för Orkester Norden”.

Förslag  10
Om att NGO:s skall
kunna nominera
nämndemän

Lions officiella svenska motto är

”För samhällsansvar och

livskvalité”. Genom att föreslå

att nämndemän även skall kunna

nomineras av

frivilligorganisationer visar

Lions ett engagemang enligt

mottot.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet beslutar att:

Uppdra åt Guvernörsrådet att

uppvakta regeringen med förslag

att även i Sverige verkande

välrenommerade NGOs skall

kunna nominera nämndemän i

domstol, samt att upp-

vaktningen stöds av press-

meddelande och debattartiklar

från Lions MD 101.

Förslag  11
Stadgeändring

Reglerna om nationella stadgar,

föreskriver att dessa inte i sak får

avvika från de internationella

stadgarna.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet beslutar om

följande anpassning till de

internationella stadgarna

av del av § 1 i stad-garna

för Multipeldistrikt 101

Sverige:

Lions är en politisk och religiöst

obunden organisation och

lionmöten skall vara forum för

öppen diskussion av frågor av

allmänt intresse utan

inblandning av partipolitik eller

religiösa särintressen.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet beslutar att:

Rekommendera klubbarna att

för verksamhetsåret 2008 – 2009

betala in ett bidrag om 10 kronor

per medlem till kontot för

Orkester Norden.

Förslag  9
Medel till utvärdering
av Lions Quest

Myndighetetn för skolutveckling

har på regeringens uppdrag

föreslagit sex program mot

mobbning, som på statens

bekostnad skall bli föremål för

vetenskaplig utvärdering. Lions

Quest, som är ett bredare

program än enbart mobbnings-

förebyggande, har hittills inte

lyckats komma med bland de

program som regeringen bekostar

utvärdering av.

Bedömningen görs att

utvärderingen kan bli nödvändig

under kommande verksamhetsår

utan stöd av regeringens finansie-

ring. MD 101 måste i så fall

finansiera utvärdering av Lions

Quest.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet beslutar att:

Rekommendera klubbarna att

betala 100 kronor per medlem

till MD 101 om utvärderingen

inte finansieras av regeringen.
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Motion 1
Modell för kommuni-
kation om klubbarnas
bidrag till projekt
Gemensam motion till Riksmötet

2008 från lionsklubbar i zon 3,

distrikt 101-A. Modell för

kommunikation om klubbarnas

bidrag till nationella och interna-

tionella projekt.

Problembeskrivning

Med nuvarande informations- och

beslutsordning i distrikts- och

riksorganisation, upplever vi oss i

de lokala lionsklubbarna oftast

ställda inför fullbordat faktum

vad gäller start av aktiviteter och

projekt som beslutats på överord-

nade nivåer och utdebiteringar

för sådana projekt.

Vi har inga anmärkningar

mot beslutens legitimitet. De sker

i fastlagd demokratisk ordning.

Men på grund av klubbmedlem-

marnas bristande intresse för att

delta i den centrala besluts-

processen, kommer beslutade

projekt och aktiviteter ofta att

upplevas som främmande inslag i

klubbarnas verksamhet. Utdebi-

teringarna blir följaktligen be-

traktade som pålagor i stället för

bidrag till projekt medlemmarna

känner ett äkta engagemang för.

En naturlig lösning på

problemet kan då synas vara en

kampanj för att öka medlemmar-

nas och klubbarnas engagemang i

beslutsprocessen. Men baserat på

vår mångåriga erfarenhet av

arbete i klubbarna bedömer vi att

en sådan kampanj saknar

förutsättningar för att bli

framgångsrik - med nuvarande

ordning för kommunikation

mellan olika beslutsnivåer.

Klubbarna, dvs. vi

medlemmar, vill inte spilla tid

och kraft på formella möten, utan

vill jobba praktiskt och göra

nytta där vi är bäst på det, dvs

framförallt lokalt. Vi vill i första

hand satsa arbete och pengar på

stöd till behövande människor i

vårt närsamhälle och vi vill

bygga bryggor mellan olika

samhällsgrupper och öka

aktiviteten och trivseln genom

lokala arrangemang.

Vi är inte alls emot att

Lions som organisation bedriver

och samlar in pengar för riks- och

världsomspännande projekt. Men

för att vi ska vilja delta med

arbete och pengar är det av

största vikt - antingen att vi

själva tillåts fatta beslut om vårt

deltagande - eller att de beslut

som förutsätter vårt deltagande

föregås av processer för förank-

ring i klubbarna.

Med nuvarande informa-

tions- och beslutsordning är

förankringen av besluten i

klubbarna otillräcklig.

Ny modell för kommunikation

En första förutsättning för en

lyckad förankringsprocess är att

klubbarna tidigt informeras om

ideer och förslag som distrikts-

och riksorganisation förbereder

för beslut. Det är också viktigt

för förtroendet att resultat av

redan genomförda aktiviteter

kommuniceras ut till klubbarna.

För att minska ledtider och hålla

nere kostnader är e-post och

webbenkäter moderna och

naturliga val av kommunika-

tionsmedel. Eftersom Riks-

mötena hålls i slutet av våren

måste ideer och förslag

kommuniceras med klubbarna i

början av verksamhetsåret.

En lämplig ordning vore

att projekt och aktiviteter som

förutsätter klubbarnas medver-

kan, kommuniceras med dem i

den takt som de behandlas av

Distrikts- och Guvernörsråden.

En ensidig information

förbättrar dock inte klubbarnas

intresse och engagemang.

Informationen bör därför ha

formen av enkäter till klubbarna

om deras vilja att delta. Enkäter

som efterfrågar:

- intresset av att delta med

arbetsinsatser och

- viljan att bidra med pengar av

en storleksordning som man

ungefärligen försöker ange

Enkäterna skickas med e-

post (eller webbenkäter) till

klubbarnas presidenter och

sekreterare. Svarstiderna bör

vara korta men medge att de

hinner behandlas av klubbarnas

styrelser/klubbmöten, dvs i regel

inom en månad.

Distrikt och Riksorgani-

sation informerar klubbarna om

resultaten av enkäterna och

går vidare med projekt som väckt

tillräckligt positivt gensvar. De

förslag som framläggs för beslut

vid Distrikts- och Riksmöten blir

härigenom väl förankrade i

klubbarna.

Yrkande

För att öka klubbarnas engage-

mang i de beslut som fattas vid

distrikts- och riksmöten inom

Lions Clubs International,

Multipeldistrikt 101, hemställer

vi att Riksmötet ger Guvernörs-

rådet i uppdrag att utarbeta en

ny modell för kommunikation

mellan riks- och distriktsorgani-

sation och klubbarna. Modellen

skall medföra:

- att resultatet av projekt och

aktiviteter i vilka klubbarna

medverkat, rapporteras till

klubbarna i början av hösten

följande verksamhetsår.

- att information om ideer och

förslag till projekt och aktiviteter,

vilka förutsätter klubbarnas

aktiva arbetsinsatser och/eller

finansiering, lämnas till klub-

barna i den takt som de tas upp

till allvarligt övervägande av

distrikts- och guvernörsråden.

- att denna information, ges

formen av enkäter om klubbarnas

intresse av att delta med

arbetsinsatser och

deras vilja att ekonomiskt bidra i

en utsträckning som ungefärligen

anges.

- att Distrikt och Riksorganisa-

tion informerar klubbarna om

resultaten av dessa enkäter

- att Distrikt och Riksorganisa-

tion lägger resultaten till grund

för de förslag som framläggs för

beslut av Distrikts- och Riks-

möten.

För Lions Clubs

LP Ragnar Gustavsson-LC

Haninge/Jordbro,

LP Lars Tjärnhammar-LC

Nynäshamn,

LP Ove Borg-LC Sorunda/Ösmo

LP Christina Dahlberg-LC

Saltsjöbaden,

LP Mona Neppenström-LC

Trollbäcken/Aurora,

LP Stig Enbäck-LC Tyresö

LP Lars Sjöström-LC Västerha-

ninge

LP Gunnar Anderlund -LC Älta

LP Ingemar Palm-LC Österha-

ninge

Distrikt 101A tillstyrker

motionens två första att satser

men delar inte motionärernas

slutsatser av de tre sista att-

satserna.

Guvernörsrådet delar

motionärens intentioner att

informationen kan förtydligas

gällande projekt under projekt-

tiden från idé till genomförande

och avslutning.

Multipeldistriktets IRD

samt distriktens IRC är kanalen

ut till klubbarna och kan

utveckla hur informationen

delges Lions i Sverige. Lions

hemsida är en källa till informa-

tion och kan naturligtvis förbätt-

ras eftersom alltfler klubbar

använder sig av nätet i sin

informationssökning.

Arbetet med enkäter via webben

kan ingå i kommande IT-arbete.

Guvernörsrådet förslår att

Riksmötet;

bifaller de två första att-satserna

och ger GR i uppdrag att göra en

informationsmodell angående

status på projekt från idé till

avslutning.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet;

avslår de tre sista att-satserna

angående enkäter på nätet.
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Motion 2
Röstning via nätet,
kostnadsfördelning
mellan klubbar och
talesperson på
Riksmötet

Bakgrund

Under senare år har vi sett ett

allt lägre Riksmötesdeltagande

från våra lionsklubbar. Kostna-

den för att sända representanter

till ett Riksmöte är ofta alltför

betungande. Vi kan också

konstatera att många klubbar

inte känner sig delaktiga i beslut

som fattas på Riksmöten och

därmed inte känner sig bundna

av dessa.

Med dagens teknik bör

det vara möjligt för röstberätti-

gade delegater ute i klubbarna att

kunna följa Riksmöten via

webbteve och att rösta via

internet eller telefon, givetvis

under demokratiskt säkerställda

former.

Debatten får inte tystna

på våra Riksmöten därför att

vissa klubbar väljer att rösta på

distans. Därför bör det utarbetas

ett förslag för hur kostnader

lämpligen fördelas mellan

klubbar som utser gemensamma

talespersoner till ett riksmöte.

Ett sätt att utse tales-

personer kan vara att ZO, gärna

tillsammans med ytterligare 1

eller 2 representanter, utses som

gemensamma talespersoner för

klubbarna i zonen, vilket

samtidigt stärker ZO:s roll som

klubbarnas representant.

Motionen syftar till att

öka möjligheten för fler klubbar

att delta i den demokratiska

processen.

Undertecknade Lions-

klubbar föreslår därför att

Riksmötet ger Guvernörsrådet i

uppdrag att tillsätta en kommitte

för att dels utreda möjligheterna

för röstning via internet eller

telefon, dels utarbeta ett förslag

på hur kostnadsfördelning bör

göras mellan klubbar som sänder

gemensamma talespersoner till

ett riksmöte.

Anders Olsson-President-LC

Hindås, Thore Carlsson-President-

LC Orust, Karin Blomstrand-

President-LC Munkedal, Kaj-Eve

Enroth-President-LC Skövde

Distrikt 101VG tillstyrker

motionen.

Guvernörsrådet ser gärna en

utveckling av formerna för

deltagande på Riksmötet. Vad

det gäller röstning kräver bra

beslut fullödig information. Det

är därför viktigt att de röstande

också får ta del av de argument

och den diskussion som föregår

röstningen. Det är viktigt att

utreda förutsättningarna och

lämpligheten av att kunna rösta

enligt förslaget.

Det är inte möjligt att

låta en talesperson i dagsläget

rösta för flera klubbar. Om

klubbar vill sända en person som

verbalt företräder dem kan

klubbarna själva enkelt göra en

kostnadsfördelning.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet;

bifaller första att-satsen och ger

guvernörsrådet i uppdrag att

utreda förutsättningarna för

röstning via Internet och/eller

telefon.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet;

avslår andra att-sats angående

talesperson.

Motion 3
Ändring av paragraf
24 i arbetsordningen
för MD 101

Bakgrund

I alla sammanhang poängteras

att klubbarna är Lions ryggrad

och att det är där all verksamhet

bedrivs och att det är klubbarna

som har ”makten” i Lions. Detta

återspeglar sig ju bland annat i

att det är klubbarnas delegater

som har beslutsrätten vid

distrikts- och riksmöten och att

klubbarna fattar beslut om vilka

aktiviteter man vill genomföra

och till vad insamlade medel skall

användas.

Då det gäller att påverka

Riksmötet med motioner, anses

dock inte klubbarna ha rätt att

sända sina förslag direkt till

Guvernörsrådet för vidare-

befodran till Riksmötet. Utan här

skall en mellaninstans - distrikts-

rådet - yttra sig över motionen.

Detta kan inte anses vara

förenligt med klubbarnas

ställning, som den i övrigt

framgår av stadgar och

arbetsordningar. Denna ordning

medför en onödig byråkratisering

av motionsbehandlingen och

framtvingar en tidigareläggning

av motionsinlämnandet med

minst två månader.

LC Borås/Ullsaxen

föreslår därför Riksmötet besluta

att paragraf  24, första och andra

stycket, Arbetsordningen för MD

101, ändras till följande lydelse:

Motion till Riksmötet skall

adresseras till Guvernörsrådet

och vara MD-kontoret tillhanda

senast den 31 december året före

Riksmötet.

Guvernörsrådet skall

yttra sig över inkomna motioner.

Under mars månad skall inkomna

motioner tillsammans med

Guvernörsrådets yttrande göras

tillgängliga för klubbarna på

lämpligt sätt.

Enligt uppdrag

Bertil Tunje

President LC Borås/Ullsaxen

Distrikt 101VG tillstyrker

motionen.

Guvernörsrådet får motion-

erna ställda till sig men vill

inhämta distriktsrådens yttrande

i samband med eget yttrande. Att

motionerna skickas på remiss till

distriktsråden eller kommittéer

eller arbetsgrupper för yttrande

fråntar inte klubbarnas ställning

av att ha makten över motions-

instrumentet.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet;

avslår motionen.
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Motion 4
Ändring av stadgar
och arbetsordning

Bakgrund

För främst allmänheten, presum-

tiva och nya medlemmar, men

också för nuvarande och tidigare

medlemmar, framstår Lions inte i

alla avseenden som en modern

organisation. Skälet till detta är

bl.a att våra stadgar och

arbetsordningar innehåller

begrepp och företeelser som

måste förklaras och som ibland

gör att man med rätta kan ställa

sig frågan om Lions är en

organisation i tiden.

Några exempel:

· Vi har 7 olika sorters

medlemskap.

· Vi har klubbpresident,

distriktsguvernör, men zon-

ordförande och guvernörsråds

ordförande.

· Våra styrelser på

distrikts- och multipeldistrikts-

nivå kallas råd.

· Vi har s.k. hedersråd, som

innebär att vissa medlemmar

automatiskt får ett livstids-

uppdrag.

Med hänvisning till ovanstående

yrkar LC Borås/Ullsaxen

att Riksmötet ger Guvernörs-

rådet i uppdrag att tillsätta en

arbetsgrupp som får i uppdrag

att se över stadgar och arbets-

ordningar på alla nivåer avseende

omoderna/förlegade begrepp och

företeelser och lägga förslag till

förändringar till Riksmötet 2009.

Enligt uppdrag

Bertil Tunje President

LC Borås/Ullsaxen

Distrikt 101VG tillstyrker

motionen.

Guvernörsrådet menar att en

ändring av vedertagna beteck-

ningar kan få komplikationer i

olika sammanhang eftersom

beteckningarna är vedertagna

internationellt.

De olika medlemskapen

fyller alla sina funktioner med

syfte att behålla medlemmar med

olika förutsättningar. Det krävs

beslut på ett Convention för att

ändra medlemsformerna och är

därmed inte en fråga för Riks-

Motion 5
Profilprogram

Motion om Profil - och

informationshantering på

Internet inom Lions.

Vi inom Lions-rörelsen är stolta

över vårt jobb och att vi är

delaktiga i en rörelse som

engagerar många människor över

hela världen - en av världens

största fredsrörelser. Att vi tjänar

gör skillnad.

I vårt moderna informa-

tionssamhälle är det därför

viktigt att vi syns och når ut. För

att inte försvinna i det globala

mediabruset är det viktigt att vi

värnar vår profil och synliggör

den gemensamma värdegemen-

skap som lionsrörelsen represen-

terar över hela värden.

I vår klubb har vi sett vad

Internet betyder för vår intern-

information men också hur viktig

informationen på nätet är

för alla som söker kontakt med

oss, vill veta mer om oss, vill bli

medlemmar hos oss och söker

pengar/hjälp hos oss. Det här

gäller naturligtvis inte bara vår

klubb utan ni känner säkert igen

er i andra klubbar runt om i

Sverige.

Många fixar detta genom

att lägga ut egna hemsidor av

varierande kvalitet och profil.

Bra arbete, men skall vi bli

tydliga och förstärka vår profil så

måste vi bli mer proffsiga.

Vi behöver hjälpas åt och

samla oss kring ett tydligt

profilprogram och en tydlig mall

för hur vi skall presentera oss på

Internet.

Vårt förslag är

Att vi utarbetar ett enhetligt

profilprogram för Lions-Sverige

som omfattar mallar för brev,

protokoll, m.m.

Att en gemensam malldriven

struktur för hemsida tas fram,

som enkelt tillhandahålls till

distrikt och klubbar.

Att på nationell och distriktsnivå

skall den gemensamma struktu-

ren användas. För lokala klubbar

rekommenderas användning av

gemensam struktur för hemsida.

President LC Skellefteå

Mats Allansson

mötet. Stadgesekreteraren har

dessutom i uppdrag att se över

stadgar och arbetsordning och

lägga fram förslag.

Guvernörsrådet föreslår,

eftersom arbete är på gång,

att Riksmötet;

avslår motionen.

Distrikt 101 P tillstyrker

motionen.

Guvernörsrådet är medvetet

om avsaknaden av enhetlighet

och föreslår att en utredning görs

som utmynnar i ett förslag.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet;

bifaller motionen och ger

guvernörsrådet i uppdrag att ta

fram förslag.
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Motion 6
Förtroendevald
revisor

Förslag

Att riksmötet beslutar att

förtroendevald revisor samt

suppleant förtroendevald revisor

ej skall väljas.

Bakgrund

Lions MD 101 har under senaste

åren reformerats i moderna

revisionsrutiner.

Lions riksmöte väljer

varje år en auktoriserad revisor.

Mandattiden för upphandlingen

av auktoriserad revisor är 3 år.

Lions riksmöte utser även en

controller på ett 3-års mandat,

controllern måste uppfylla högt

ställda krav samt vara förtrogen

med revison / bokföring mm.

Controllern tillsammans med

Lions ekonomichef  kontrollera

alla verifikationer med fastställda

rutiner, samt gör uppföljning på

att tagna beslut blir genomförda

enligt protokoll. Detta borgar för

en mycket god bokföring.

Därför anser vi att posterna som

förtroendevald revisor samt

suppleant förtroendevald revisor

är helt överflödigt.

LC Skellefteå

LP Mats Allansson

Distrikt 101 P anser att en

förtroendevald revisor inte skall

utföra den auktoriserade revi-

sorns uppgifter och att den

revision som sker av den auktori-

serade revisorn räcker. Dock vill

distriktsrådet att den förtroende-

valda revisorn kvarstår för

medlemmarnas insyn och ägnar

sig åt granskning av planeringar,

måluppfyllelse och användandet

av insamlade medel. Distrikts-

rådet tillstyrker motionen.

Guvernörsrådet anser att det

är viktigt att en förtroendevald

revisor med god lionskunskap kan

delta i förvaltningsrevisionen.

Hur och vem som reviderar vad

är upp till revisionen att avgöra.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet;

 avslår motionen.

Motion 7
Tvåårigt mandat för
guvernörsrådet

Inlärning och tillgodogörande av

ny kunskap tar tid - det vet alla.

Men lionsrörelsen tycks ändå tro

att valda delegater verkar på

samma sätt från första dagen till

den sista under sitt tjänstgöring-

sår, t.ex. som Distriktsguvernör.

Ändå borde det vara så att den

person som 1 juli tillträder som

DG knappast är ”fullfjädrad”

förrän efter en tid. Och då börjar

det bli dags att börja summera

och packa ihop för överlämning

till efterträdaren ...

LC Arboga föreslår att

Riksmötet beslutar att Guver-

nörsrådet, som ju består av de 10

Distriktsguvernörerna i Sverige,

väljs för två år, med fem personer

valda per år. Härigenom borde

rimligen kompetensen hos de

valda Distriktsguvernörerna öka,

vilket kommer lionsrörelsen till

del.

Om detta förslag går

igenom vill LC Arboga också att

de valda Distriktsguvernörerna

besöker ett International

Convention under deras ämbets-

tid, det första. På så vis torde

också den nationella avgiften till

Lions Sverige kunna minskas.

Hemställan

Utifrån ovanstående text

hemställer Lions Club Arboga att

Riksmötet beslutar

... att Guvernörsrådet väljs på

två år, vilket innebär att de 10

Distriktsguvernörernas ämbetstid

ändras från ett till två år, varvid

fem DG väljs ett år, fem nästa år.

... att de valda Distrikts-

guvernörerna på Lions bekostnad

besöker endast ett av Internatio-

nal Conventions, det första, som

infaller under deras ämbetstid.

Paul Eknöland, President LC

Arboga, Hans Almgren, sekreterare

LC Arboga.

Distrikt 101 B avstyrker

motionen med hänvisning till den

utredning som görs på MD-nivå

av arbetsgruppen för organisa-

tion.

Guvernörsrådet hänvisar till

den utredning som är på gång och

vars förslag är på remiss under

våren -08 för att eventuellt kunna

bli förslag till Riksmötet 2009.

I dagsläget strider

förslaget mot de internationella

stadgarna.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet;

 avslår motionen.

Motion 8
Namnbyte

Angående ändring av namnet

Narkotika i MD 101s organisa-

tion. För att få en tydlighet

gentemot allmänheten och för att

få en överensstämmelse med den

verksamhet och mål som lions-

rörelsen har, föreslår vi vissa

redaktionella ändringar i vokabu-

lären.

Hemställan

Lions Club Arboga hemställer

att under Kommitten för barn-

och ungdomsverksamhet namnet

Narkotika ändras till Antidrog-

arbete eller Kampen mot droger.

Att i enlighet med

ovanstående, även distriktens

kommitteer och projektgrupper

rekommenderas av Riksmötet att

inte ha namnet Narkotik/Droger,

utan byta till namnet Antidrog-

arbete eller Kampen mot droger,

som redan några Distrikt har

gjort

Paul Eknöland , President LC

Arboga, Hans Almgren , sekrete-

rare LC Arboga

Distrikt 101 B tillstyrker

motionen.

Guvernörsrådet tycker att

namnet ”Kampen mot droger” är

tidsenlig i synnerhet som det nu

under några år varit huvudrubrik

i verksamhetsplanen.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet;

 bifaller motionen och föreslår

därmed att ”Narkotika” byts ut

till ”Kampen mot droger”.

Motion 9
Ny medlemsform

Bakgrund

Lions internationella president,

Mahendra Amarasuriya uppma-

nar världens lionsklubbar att

satsa på medlemstillväxt i största

allmänhet och på att värva yngre

medlemmar i synnerhet.

Sedan 1996 har medlems-

antalet sjunkit med 9% d.v.s.

från drygt 1,4 miljoner till

knappt 1,3 miljoner medlemmar.

Mahendra Amarasuriya skriver i

The Lion, september 2007, citat

”Bristen på unga medlemmar i

våra klubbar kan vara ett tecken

pä att vår organisation inte

tilltalar dagens ungdom”, slut

citat.

Även Guvernörsrådets

ordförande, Kenneth Persson,

påpekar  att vi Lions i Sverige

måste bygga broar mellan vår

organisation och andra organisa-

tioner, broar mellan vår organisa-

tion och människor och mellan

generationer. Kenneth Persson

skriver i The Lion ”Jag skulle

vilja få fart på nybildandet av

LEO-klubbar.”

Beskrivning

Utan att göra intrång på

fenomenet ”LEO-klubbar” skulle

en ytterligare form av lions-

medlemskap kunna bidra till att

föryngra vår organisation och

underlätta värvning av nya och

yngre medlemmar. LEO-

klubbens existens och behovet av

att denna form av lionsklubb

finns och bör utökas i antal,

berörs inte av följande förslag till

en ny medlemsform.

Förslaget gäller

lionaspiranter, som är 18 till 25

är, som tillträder en vanlig

lionsklubb och bildar en aspirant-

avdelning inom respektive klubb.

En lionaspirant betalar

den halva årliga medlemsavgiften

och avgiften följer samma

nivåutveckling som galler för

familjemedlemmar

Aspirantavdelningen

skapar en egen profil inom den

befintliga lionsklubben.
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Avdelningen utser en ordförande

som deltar, om den önskar, i

klubbens styrelsemöten. Ordfö-

randen kan lämna förslag på

aktiviteter och hjälpinsatser som

medlemsmötet kan fatta beslut

om. Alla lionaspiranter är

välkomna till månadsmöten och

har rösträtt.

Avdelningen skall ha

tillgång till klubbens faciliteter.

En medlem i klubben, förslagsvis

ordföranden i ungdomskommit-

ten, är aspiranternas mentor och

kontaktperson mellan aspirant-

avdelningen och klubben. Om så

önskas kan en andre person från

klubben bistå mentorn i sitt

arbete med att ge aspiranterna

support.

Efter att ha varit

lionaspirant under minst 2 hela

verksamhetsår, får aspiranten

söka tillträde till klubben som

vanlig, aktiv medlem. Året

aspiranten fyller 25 är, intages

den som vanlig medlem.

Motivering

Den beskrivna medlemsformen

ser ut att vara en form som gäller

för alla lionsmedlemmar, men det

finns skillnader och den har flera

fördelar:

- Medlemsavgiften är betydligt

lägre vilket sänker tillträdes-

tröskeln.

- De unga medlemmarna får

tillfälle att utforma egna idéer

utan påverkan av de äldre

medlemmarna så att Lions status

förbättras bland ungdomar i

framtiden.

- En ungdomlig aspirant-

avdelning får betydligt lättare att

värva flera nya lionsaspiranter.

- En väsentlig skillnad mot LEO-

klubbarna är att ungdomarna

kommer till en färdig organisa-

tion och kan direkt börja med

aktivitetsarbete utan att först

organisera en klubb med all

administration och all förenings-

kunskap som krävs för att klara

detta.

Förslag

Lions Club Uppvidinge föreslår

Riksmötet att ge Guvemörsrådet

i uppdrag att utreda om den

beskrivna medlemsformen kan

införas i MD 101 Sverige så att

Riksmötet är 2009 kan fatta

beslut om detsamma och att

samtidigt tillmötesgå Lions

internationella president,

Mahendra Amarasuriyas och

Guvernörsrådets ordförande,

Kenneth Perssons intention att

förstärka vår organisation med

fler och yngre medlemmar.

Margareta Linnér, President Lions

Club Uppvidinge,

Jan Augustin, PP/Z0 i zon 2

Distrikt SM

Distrikt 101 SM tillstyrker

motionen.

Guvernörsrådet anser att det

redan finns medlemsformer för

åldersgruppen.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet;

avslår motionen.

Motion 10
Antal motioner per
klubb

På förekommen anledning vill LC

Vetlanda begränsa antalet

motioner per klubb till riksmötet.

Vi är medvetna om att det kan

uppfattas som begränsning i de

demokratiska rättigheterna men

tycker samtidigt att somliga

missbrukar densamma.

Med tanke på den

begränsade tid vi har till förfo-

gande: kommer ett framtida

Riksmöte att överhuvudtaget

kunna fungera om två eller flera

klubbar, utöver normal motions-

flod, lämnar in tiotalet motioner

var? Kommer medlemmarna att

vilja åka på den typen av

riksmöte?

Vår motion lyder således:

att antal motioner till ett- och

samma riksmöte begränsas till

två stycken/klubb.

Lions Club Vetlanda

Lars Åke Wigelius

President

Distrikt 101 SM tillstyrker

motionen.

Guvernörsrådet menar att det

inskränker demokratin och att

det synnerligen sällan inträffar

att en klubb skickar flera

motioner.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet;

 avslår motionen.

Lions bidrager varje år med stora

summor pengar till hjälpbehö-

vande och hemlösa i stora

världen.

Man ställer sig frågan,

varför görs inget för alla hemlösa

uteliggare i Sverige? Lions skall

hjälpa behövande där de sociala

möjligheterna ej räcker till.

Jag blev mycket illa

berörd när man på TV visade de

stora problem som finns bland

våra uteliggare. De finns överallt,

inte bara i storstäderna.

Min tanke är att Lions

skall instifta en fond, Lions Fond

för hemlösa uteliggare, där alla

ideella föreningar som av

humanitära skäl ställer upp och

hjälper de nödlidande, t.ex.

Frälsningsarmen, skall kunna

söka bidrag för den behjärtans-

värda insats de utför.

Hur man tekniskt löser

problematiken med en sådan fond

överlåter jag till Lions att lösa.

Ingenting är omöjligt för Lions.

Själv har jag tänkt att

man instiftar en fond för Hem-

lösa, i samma stil som man

betalar till Lions Cancer-

forskningsfond. Ett hyllningsbrev

i stället för en kondoleans.

Jag tror att Lions skulle

få en bra respons för denna

hjälpverksamhet.

Karin Norberg

President LC Vansbro

Distrikt 101 GD avstyrker

motionen.

Guvernörsrådet menar att många

ideella föreningar har kanaler ut

till det sociala arbetet och att det

inte behöver gå via Lions.

Guvernörsrådet föreslår att

Riksmötet;

avslår motionen.

Motion 11
Hjälpa hemlösa
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Kamp mot våld och droger
Under detta tema har vi i Lions

arbetat under de senaste åren.

Utvecklingen i vårt

samhälle visar att denna målsätt-

ning tyvärr är mer relevant än

någonsin. All erfarenhet visar på

vikten av att jobba förebyggande.

För oss i Lions finns då

ingen anledning att gå över ån

efter vatten. Vi har ju redan

Lions Quest, vårt utmärkta

program för att ge lärarna i vår

skola ett bra instrument att

jobba med för att hjälpa elever

att ta eget ansvar, kunna stå

emot grupptryck och få en grund

av sunda och medmänskliga

värderingar.

Betydande insatser görs

redan av många medlemmar och

klubbar för att sprida Lions

Quest, finansiering av narkotika-

sökhundar och annat.

En annan viktig aktivitet

som behöver lyftas fram och

anammas av många fler är LC

Hudiksvalls aktivitet ”Man slår

inte”. Det är ett projekt mot

kvinnovåld som har stor

aktualitet.

Kommittén för Framtid,

Utveckling och Utbild-

ning.

Som alltid är medlemsantalet en

viktig fråga och den negativa

trend vi under en följd av år har

haft fortsätter. Något enstaka

distrikt har dock lyckats att

vända trenden något. Vi får dock

inte låta detta bli ett negativt

mantra, det finns väldigt många

klubbar med mycket bra med-

lemsantal och framgångsrik

verksamhet. Låt oss se de positiva

exemplen och hjälpas åt att

hjälpa till där det finns problem.

FUU har genom tre

arbetsgrupper påbörjat ett arbete

med ett förslag till en föränd-

ringsprocess inom områdena

marknad, organisation och

utbildning. Detta arbete kommer

att fortgå under verksamhetsåret

i olika remissled och målsätt-

ningen är att ett förslag skall

presenteras Riksmötet 2009.

Mål:

Stoppa den nedåtgående trenden

i vårt medlemsantal bland annat

genom att ge aktivt stöd till de

klubbar som behöver hjälp och

stimulans. Sprida kunskap om

Lions och vår verksamhet både

externt och internt. Att fortsätta

stärka ledarskapsutbildningen

inom organisationen.

Kommittén för hjälp-

verksamhet.

Internationella relationner.

Lions kan genom gemensamma

projekt samverka för att för-

bättra levnadsvillkor för med-

människor världen över.

Mål.

Genomföra de projekt som

beslutas på Riksmöten, NSR -

nordiska samarbetsrådet - samt

Internationella Convention.

Att regelbundet följa upp

gemensamma pågående projekt.

Att följa upp och återrapportera

till klubbarna från genomförda

och avslutade projekt.

Handikapp.

Sveriges Lions har under många

år gett stöd och uppmuntran till

handikappidrott och uppmärk-

sammat goda förebilder.

Mål:

Fortsätta med Bragdlejon och

livskvalitetsutmärkelser.

Fortsätta med försäljning av

”Handikappdiplom” till förmån

för handikappidrotten.

Katastrofberedskapen:

Genom katastrofberedskapens

kassa kan vi ge bidrag till

områden som utsatts för kata-

strofer. Därför är det viktigt att

kassan fylls på för att ge möjlig-

het till snabb hjälpinsats.

Mål:

Nå det av Riksmötet uppsatta

insamlingsmålet till ”Katastrof-

beredskapen”. Att genom

uppföljning återrapportera till

klubbarna om resultatet av

gjorda insatser.

Tältprojektet Bring Quality to Life

är en del av katastrofberedskapen

. Genom Lions samarbete med

Räddningsverket har SRV

möjlighet att transportera ut och

sätta upp tält i katastrof-

områden.

Mål:

Frivilliga bidrag från klubbarna.

Kommittén för barn- och

ungdomsverksamhet.

Ungdom.

Lions program för internationellt

ungdomsutbyte bygger på ett av

organisationens syften: att skapa

och upprätthålla en anda av

samförstånd mellan jordens folk.

Programmet antogs 1961 och har

hittills drygt 60 000 ungdomar

deltagit. Lions ger ungdomar

möjlighet att delta i internatio-

nella läger med ungdomar från

olika länder.

Mål:

Tre distrikt inom multipel-

distriktet skall under verksam-

hetsåret arrangera internationella

läger. Motsvarande antal svenska

ungdomar skall ges möjlighet att

delta i läger i andra länder.

Att samtliga distrikt deltar aktivt

och solidariskt i detta arbete.

LEO.

LEO-programmets syfte är att ge

ungdomar tillfälle att genom

egna och gemensamma initiativ

utvecklas till ansvarsmedvetna

medborgare i det lokala, natio-

nella och internationella samhäl-

let. LEO finns idag i över 130

länder med ca 14 000 medlemmar

i 5400 klubbar.

Mål:

Uppmuntra och stödja distrikten

i bildandet av nya LEO-klubbar.

Narkotika – Lions Quest.

Huvudmålet för årets verksamhet

är kamp mot våld och droger. Det

har så varit under ett antal år. De

insatser som gjorts av klubbar

och distrikt för inköp av narko-

tika-sökhundar till Tullverket är

ovärderliga bidrag för att uppnå

detta. Lions Quest programmet

Tillsammans har under årens

lopp utbildat mer än 27 000

lärare i ett arbetssätt inriktat på

att lära våra barn och ungdomar

att bland annat ta ansvar och att

lära sig att kunna avstå.

För att i handling leva

upp till vår målsättning krävs det

av oss alla krafttag för att utbilda

ytterligare många nya lärare i

programmet och ge  uppföljning

till dem som tidigare gått

utbildningen. Lions Quest

programmet är ett bra sätt att för

klubbar etablera kontakt med

skolor och lärare. Detta ger en

god rekryteringsgrund för nya

medlemmar.

Mål:

Att distrikt och klubbar jobbar

för att nya hundar sponsras för

att hjälpa till i kampen mot

droger.

Att alla distrikt har en

Lions Quest- ansvarig med ansvar

att verka för spridning till skolor,

information till klubbar och

zoner.

Att alla distrikt har 2-3

utbildade ”Lions Quest-säljare”.

Orkester Norden.

Orkester Norden är historiskt ett

samnordisk projekt som stötts av

förutom Lions, av Nordiska

Rådet och flera andra aktörer.

Det är ett fantastiskt

redskap att utveckla och stödja

ungdomar med musikaliskt

intresse och samtidigt redskap i

ett ungdomsutbyte över grän-

serna. Aktiviteten bör på ett mer

tydligt sätt kopplas till ungdoms-

verksamheten.

Mål.

Att genom uppföljning av

tidigare riksmötesbeslut ge

ekonomisk stöd samt att klub-

barna uppmanas att även stödja

ungdomar lokalt som uttagits att

medverka.

fortsättning nästa sida, sid 22.
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Aktiviteter.

Världens Barn.

Även under detta år kommer vi

att delta i denna insamlings-

aktivitet. Utöver det goda vi kan

åstadkomma med insamlade

medel ger det oss en mycket god

PR som vi får nytta av i andra

aktiviteter och även när det gäller

medlemsrekrytering. Det ger oss

också möjlighet att söka bidrag

från Radiohjälpen för internatio-

nella klubb- och distriktsaktivi-

teter.

Mål:

Att alla klubbar deltar aktivt i

aktiviteten.

Röda Fjädern:

Riksmötet i Jönköping 2007 gav

Guvernörsrådet i uppdrag att

undersöka förutsättningar för och

därefter besluta om en Röda

Fjädern 2009. Guvernörsrådet

har efter nödvändig undersökning

beslutat att genomföra en Röda

Fjädern 2009 till förmån för

Hjärnfonden med beroende-

forskning på bred basis som mål.

Detta är ett sätt för Lions att

kämpa mot våld och droger.

Mål:

Öka allmänhetens kunskap om

beroendesjukdom. Generera

medel till forskningen om

beroende. Öka Lions och

Hjärnfondens synlighet. Öka

antalet unga medlemmar i Lions.

Administrativa verksamheten.

Vår administration sköts till

största delen av våra tre anställda

på kontoret i Stockholm. Så

mycket som möjligt skall skötas

därifrån för att GR skall kunna

ägna sig åt att utveckla lions-

rörelsen.

Mål:

 Att ha en så kostnadseffektiv och

kvalitativt god administration

som möjligt.

Ekonomi.

Det är en ständig balansgång

mellan att kunna utföra de

uppgifter som åligger oss, att ge

klubbarna en bra service och att

inte belasta medlemmarna med

en alltför hög medlemsavgift.

Mål:

Att under verksamhetsåret noga

följa den ekonomiska utveck-

lingen och ta de tillfällen som kan

uppstå att spara på våra adminis-

trativa medel.

För 2008-2009 års Guvernörsråd:

PO Damberg vGRO
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Kommentar till budget: 
 Budgeten som här presenteras är en budget som omfattar de administrativa  
intäkter och kostnader som är jämförbara med tidigare års budgetar och  
kostnadsuppföljningar. Budgeten är således baserad på en analys av utfall  
under innevarande och föregående verksamhetsår. 
Genom att LCI beslutat ta över supply-försäljningen från 1 juli 2008 förloras  
intäkter i form av löne- och lokalbidrag.  
För att kunna bibehålla oförändrad service till medlemmar, klubbar och  
kommittéer förslås därför en höjning av medlemsavgiften. 
Arbete med en genomgång av kansliets organisation pågår dock med analys  
av vilka arbetsuppgifter som kan tillföras som ersättning för supply-bortfallet. 
 

Under rubriken intäkter: 
 
Nationella avgifter (1) 
Baseras på en medlemsavgift om 260 kr/år. Antal medlemmar 
har antagits uppgå till 13.400.   
 
LCI ersättning pers, lokal o mtrl (2) 
Då Lions Clubs International från 1/7 2008 övertagit supplyför-
säljningen utgår ingen ersättning. 
 
Försäljning (3) 
Bruttointäkter av försäljning av egna varor.  
 
Handboken (4) 
Bruttointäkt vid försäljning av handboken. 
 
The Lion (5) 
Ersättning med $6.00 per prenumeration (medlem) och år 
samt en fast ersättning för översättning av artiklar från engels-
ka. Intäkten baseras på $1=6,50 Sek 
 
Anm.avgifter seminarier (6) 
Schablonmässiga avgifter tas ut av distrikten till utbildningar 
och seminarier. 
 
Övriga intäkter (7) 
Avser annonsintäkter The Lion samt utdebiterade porto- och 
fraktkostnader. 
 
Under rubriken kostnader:  
Varor (8) 
Kostnader för inköp av varor till försäljning. 
 
GRO,GR,VU, Nordiska Samarbetsrådet, Europaforum 
samt Convention (9,10,11,14,15,16) 
Av guvernörsrådet fastlagda policies vilka ersättningar som 
medges vid resor och möten samt administrativa ersättningar. 
 
Riksmöte (13) 
Indexreglerat arrangörsbidrag till riksmötesarrangör. Uppräk-
nas årligen enligt KPI. 
 
Kommittéer (12,17,18,19,20,21,22)  
Avsatta medel för kommittéernas verksamhet i enligt med 
stadgar, arbetsordning och beslut av Guvernörsråd. 
�

 PR (23) 
Kostnader för PR-seminarium 
 
The Lion (24) 
Kostnaderna omfattar tryckning, distribution, reportage.  
Handboken (25) 
Omfattar tryckkostnader för handboken. 
 
Personal (26) 
Löner, socialavgifter, personalsociala kostnader samt kost-
nadsersättningar avseende kanslipersonalen. 
 
Drift (27) 
Här ingår kostnader för lokaler, serviceavtal, under-
håll/support, porto/tele, kontorsmaterial, försäkringar, revision, 
förvaltning och oförutsett. 
 
Avskrivningar, finansiella intäkter och kostnader 
(28,29,30) 
Avskrivning av inventarier, ränta på kapital. 
 
 
 

Administrativ Årsbudget 
2008-2009   

Budget         
2008-2009   

Prognos           
2009-2010   

Antal medlemmar   13 400    13 400    
Belopp i Tkr                  Medlemsavgift     260    260    
Intäkter             
Nationella avgifter 1   3 484    3 484    
LCI ersättning pers, lokal o mtrl 2   0    0    
Försäljning 3   150    170    
Handbok 4   136    70    
The Lion 5   566    566    
Anm avgifter seminarier 6   90    90    
Övr ersättningar o intäkter 7   22    25    
Summa intäkter     4 448    4 405    
           
Kostnader   2008-2009   2009-2010   
Varor 8   -90    -100    
GRO 9   -88    -89    
GR 10   -94    -94    
AU 11   -111    -111    
IT 12   -57    -40    
RM 13   -316    -320    
NSR 14   -207    -210    
EF 15   -85    -80    
Convention 16   -64    -65    
Övriga kommittéer 17   -9    -10    
Framtidskommittén 18   -370    -370    
Hjälpkommittén 19   -76    -76    
Ungdom 20   -92    -92    
RVN 21   -28    -28    
HRO 22   -2    -2    
PR 23   -36    -36    
the lion 24   -512    -520    
Handboken 25   -132    -64    
Personal 26   -1 381    -1 420    
Drift 27   -712    -700    
Summa kostnader     -4 462    -4 427    
Resultat före avskrivningar     -14    -22    
           
Kostnader för avskrivn o avsättn 28   -20    -20    

Finansiella intäkter och kostna-
der 29   48    48    
Extraordinära kostnader 30   0    0    
   28    28    
Resultat före skatt     14    6    
           
Skatter 31   0    0    
           
Resultat efter skatt     14    6    

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att: 
 
- fastställa föreslagen budget som en rambudget 
 
- faställa medlemsavgiften till 260 kr/år 
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Program

När Uppsala är som bäst känner jag

småstadens charm, samtidigt som jag

ser storstadens möjligheter och utbud.

Med över 40 000 studenter, ett par

universitet och en liten högskola är det

lätt att förstå de styrandes önskan om

att staden ska tona fram som både

ungdomens och som inspirationens och

kunskapens stad.

Vårt riksmöte äger rum i nya Uppsala

Konsert & Kongress, som förväntas bli

ett nav för kulturlivet, en arena för

forskning och företagande och en

levande mötesplats för en mångfald av

aktiviteter.

Vi i arrangörsklubbarna hoppas att

mötet här ska bli oförglömligt. Förut-

sättningarna är goda för att entusiasme-

ras, tänka i nya banor, få uppslag till nya

aktiviteter och utveckla och driva Lions

verksamhet framåt. Den 16-17 maj

bjuder vi på intressanta, lärorika semin-

arier, roliga och livliga diskussioner,

berikade och soliga partnerprogram eller

träffa goda och glada vänner. Och

ha kul.

Vi kommer att göra vårt yttersta för att

du ska lämna riksmötet engagerad, full

med nya insikter och med ett leende på

läpparna för att åka hem och ”hjälpa”.

Vi tror på omtanke med kunskap.

Riktigt varmt välkomna till Uppsala

möte!

Arrangörsklubbarna genom

Kenny Jonsson, Riksmötesgeneral

Välkommen

till

Uppsala!

Riksmöteskommittén, från

vänster: Lars-Åke Fern-

sten, Rune Björkman,

Birgitta Karlgren, Kenny

Jonsson, Per-Olof  Persson,

Göran Linnarsson, Gunilla

Svennbeck, Ulf  Ohlsson,

Karl-Henrik Påhlsson. På

bild saknas Lars Eriksson.

Fredag 16 maj

08.30 Guvernörsrådets samman-

träde, K3

09.00-17.30 Registrering, Entréplanet

Suppliesförsäljning,

Foajén, Stora salen (plan 6)

Utställningar,

Foajén, Stora salen (plan 6)

11.00-13.00 Hedersrådets sammanträde

och lunch, K1-K3

11.30-13.00 Kommunens lunch för

särskilt inbjudna

13.00-15.30 Seminarier, Stora Salen

1. Forskning om cancer och

diabetes – senaste rön och

behandlingsmetoder

2. David Lega – Ta steget, våga

bli bättre, våga det nya.

18.00 Invigning och välkomstparty,

Stora Salen och Bankettsalen

Lördag 17 maj

07.30-16.00 Registrering, Entréplanet

Suppliesförsäljning,

Foajén, Stora salen (plan 6)

Utställningar,

Foajén, Stora salen (plan 6)

08.30-16.00 Riksmötesförhandlingar,

Stora salen

08.30-16.00 LEO-möte, K1

09.00-16.00 Partnerprogram (Startar från

Konsert och Kongresshuset)

12.00-13.00 Arbetslunch, Bankettsalen

19.00-19.30 Mottagning Melvin Jones,

Foajén, Stora salen

19.30-01.00 Bankett, Bankettsalen


